
29. prosinca

SRETNA NOVA!

U posljednjim ovogodišnjim obavijestima želimo sretnu i uspješnu 2009. godinu te ugodne
novogodišnje trenutke.

U 2008. IZDVAJAMO...

U zadnjim danima godine koja je na izmaku prisjećamo se trenutaka koji su obilježili 2008. i koji su
zavrijedili da ih uvrstimo u naš Ljetopis. Ako smo u ovom neformalnom izvješću koga zaboravili, vaše
primjedbe dočekat ćemo kao dobrodošle - najvažnije je da izvješće bude potpuno u času kad ga
budemo podnosili onima od kojih dobivamo novac za svoje programe.
Rezultatski najvažniji su osvajanje prve kategorije HOO-a Zvonimira Đurkinjaka koji je u paru sa
svojim češkim suigračem Bitmanom ostvario kriterijski rezultat u EK-u čime je Savez stekao i
posljednju kategorizaciju HOO-a koja mu je nedostajala. Spomenimo da je ovime i BK Medvedgrad
1998 došao u posjed svih šest kategorija HOO-a čime je vrlo uvjerljivo zaokruženo posljednje
desetljeće rada ovog kluba osnovanog prije petnaest godina. Klub je ujedno i prvi pobjednik
slovensko-hrvatske interlige.
Uz to svakako treba spomenuti prvo mjesto stelašice Petre Petranović u EJK 2007-8. kao prvi naš
ženski pojedinačni trofej u ovom natjecanju.
Na MP Hrvatske zagrebački su igrači ostvarili jedno finale i dva četvrtfinala što je do sada
najuvjerljiviji nastup naših igrača na domaćem internationalu.
Od ostalih obilježja spomenimo da je održana izborna skupština Saveza na kojoj su mandati
dosadašnjim čelnicima produženi za iduće četiri godine, a izabran je i novi Upravni odbor. Na
Izvanrednoj skupštini Saveza u članstvo je primljen HBK Max, kao prvi novi član Saveza još od 2001.
godine. Desetak zagrebačkih trenera dio su prve generacije badmintonskih stručnjaka koji su dobili
diplome Hrvatske olimpijske akademije, a Savez je ovom godinom ostvario još jedan značajan
kadrovski dobitak - otvoreno je radno mjesto trenera II. selekcije.

NATJEČAJ ZA REKVIZITE

Na natječaj za rekvizite stigle su dvije ponude: Europe 2000 i Masiv-sporta. Ponude su proslijeđene
članovima Upravnog odbora.

PRIJELAZNI ROK

Podsjećamo igrače i klubove da prvim danom nove godine počinje i prijelazni rok u nacionalnome
Savezu. Obveze i uvjeti vezani uz taj rok regulirani su Registracijskim pravilnikom HBS-a koji je
dostupan na portalu HBS-a (Savez > Akti Saveza > Registracijski pravilnik), a posebno točkom 2.
RP-a.
Ujedno podsjećamo i na rok iz obavijesti povjerenice Hadžihalilović od 23. prosinca!

23. prosinca

SRETAN BOŽIĆ!

Svim badmintonašima, klubovima i svim korisnicima naših stranica, kao i poštovanim suradnicima
Zagrebačkog badmintonskog saveza želimo mir i dobro božićnih blagdana. Sretan Božić!

ZAGREB KANDIDAT ZA OIM 2014?

Portal HOO-a, a i drugi mediji, javili su da je Vijeće HOO-a na svojoj drugoj sjednici prihvatilo
inicijativu svoga počasnoga predsjednika Vrdoljaka da se naš grad i Hrvatska kandidiraju za
Olimpijske igre mladih (OIM) 2014. godine. Kao što je poznato prve ljetne OIM, natjecanje na kojima
pravo nastupa imaju sportaši u dobi od 14 do 18 godina, održat će se 2010. godine u Singapuru, a
načelan je stav Međunarodnoga olimpijskog odbora da se domaćinstvo ovome natjecanju povjeri
kandidatima za koje se predpostavlja da bi im prave Igre bile prevelik zalogaj. Obzirom da je
badminton jedan od službenih sportova OIM-a ne treba napominjati što bi eventualno domaćinstvo
značilo za razvoj našega sporta u gradu i državi.

UPIT POVJERENICE HADŽIHALILOVIĆ

Molim da mi se do 30. prosinca 2008. jave svi klubovi zainteresirani za igranje na turnirima BZS u
2009. Postoje dvije opcije za prijavu:
- pojedinačna prijava kluba: 150€ godišnja članarina+10€ za svakog prijavljenog igrača, plaća se
direktno BZS-u, prijave za turnire i svu ostalu korespondenciju s BZS klub dalje obavlja sam;
- skupna prijava kakvu smo imali u 2008. koju će obaviti ZBS ili HBS, od najvjerojatnije 400€ (UO BZS
treba odlučiti o iznosu) koja se dijeli na broj klubova + 10€ za svakog prijavljenog igrača.
Korespondenciju s BZS obavlja HBS ili ZBS.
Renata Hadžihalilović

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZV-A

Danas su na račune BK Medvedgrad i BK Max proslijeđene dvanaestine za objekte ZV-a za studeni.
Razrada iznosa dostupna je na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

PODSJETNIK NA NATJEČAJ

Podsjećamo da je danas zadnji dan roka za podnošenje ponuda na natječaj za nabavku loptica koji
smo objavili 16. prosinca.
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18. prosinca

ZAPISNIK I ODLUKE VI. SJEDNICE UO-A

U rubrici Akti Saveza donosimo zapisnik i odluke VI. sjednice Upravnoga odbora Saveza.

PONUDA KORPA

Informatička tvrtka Korp (www.korp.hr) nudi poslovni program Windowsa za sportske klubove.
Namjena programa je vođenje evidencije polaznika i njihovih matičnih podataka, evidencije uplate
upisnina, odigranih utakmica itd. u svrhu olakšavanja poslovanja i pružanja svih neophodnih podataka
potrebnih za rad.

16. prosinca

ODRŽANA VI. SJEDNICA UO-A

Danas je, u ponovljenome sazivu, održana šesta sjednica Upravnoga odbora. Odbornici su još jednom
ukratko proanalizirali fazu pripreme plana za 2009. i dogovorili aktivnosti za kraj godine. Zapisnik i
odluke donijet ćemo uskoro, a za sada samo skrećemo pozornost na natječaj za nabavku rekvizita koji
će se u prvom redu koristiti za trening kategoriziranih igrača.

NATJEČAJ ZA NABAVKU LOPTICA

Upravni odbor Saveza raspisuje interni natječaj za nabavku loptica za trening. Propozicije natječaja su
sljedeće:
- traže se pernate loptice pogodne za trening;
- iznos kojim Savez raspolaže za tu namjenu jest 12.500 kn (u slučaju još jedne dvanestine bit će
13.750 kn);
- maksimalna cijena koju je Savez spreman platiti jest 100 kn za kutiju (12 kom.);
- ponude trebaju sadržavati točnu marku loptica, cijenu i rok isporuke;
- ponude se dostavljaju Savezu, a rok za dostavu ponuda jest 23. prosinca 2008. godine.

DVANAESTINA ZA LISTOPAD

Danas je na račune klubova proslijeđena dvanaestina za listopad. Razrada je dostupna na stranici
Akti Saveza > financijski plan za 2008.

15. prosinca

DOBRA I LOŠA VIJEST

Počnimo s lošom: ni danas, usred prosinca, još uvijek nemamo nikakav dokument (dopis, potvrdu,
najavu...) o financijskom planu ZŠS-a za 2009. Nadamo se da neće trebati čekati završetak Svjetskog
rukometnog... Dobra vijest je ta da ćemo sutra na račune klubova proslijediti dvanaestinu za listopad.

PONUDA KREATIVNE KUHINJE

Tvrtka Kreativna kuhinja nudi usluge keteringa. Opširnije informacije šaljemo na zahtjev, a dostupne
su i na mrežnome mjestu www.kreativna-kuhinja.hr .

10. prosinca

PONOVO SAZVANA VI. SJEDNICA UO-A

Predsjednica Saveza jučer je ponovo sazvala VI. sjednicu Upravnog odbora Saveza, za utorak 16.
prosinca 2008. uz sljedeći dnevni red:
1. Ovjera zapisnika i odluka V. sjednice.
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti.
3. Izvještaj o izvršenju odluka s V. sjednice
4. Izvještaj o programskome i financijskome izvršenju za prethodno razdoblje
4.1 Programski izvještaj
4.2 Financijski izvještaj
5. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje
5.1 Programska razrada
5.1.1 Zamolba povjerenice za MBL Renate Hadžihalilović
5.2 Financijska razrada
6. Ostalo
Podsjećamo na točku 5.1.3 Poslovnika Saveza: Ukoliko odbornici, ili osobe koje su pozvane da
sudjeluju na sjednici, nisu u mogućnosti ili namjeri doći na sjednicu dužni su o tome na vrijeme
izvijestiti. Odbornike posebno molimo da postupe u skladu s tom odredbom kako bismo izbjegli
neugodnost iz prvoga saziva ove sjednice da se nedostatak kvoruma ustanovi na samoj sjednici.
Materijali za sjednicu odbornicima su poslani jučer.

BOŽIĆNA PRIREDBA ZA ŠKOLARCE

Tradicionalna novogodišnja priredba za školarce-sportaše održat će se u kazalištu Vidra u
Draškovićevoj 22. prosinca u 11 sati. Namijenjena je sudionicima školskih sportskih natjecanja do 11
godina starosti Obzirom da je broj mijesta ograničen (najviše 10 po sportu) molimo zaintersirane da
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godina starosti. Obzirom da je broj mijesta ograničen (najviše 10 po sportu) molimo zaintersirane da
se što prije jave našoj povjerenici Renati Hadžihalilović.

POTEŠKOĆE SA INTERNETOM

Zbog razmjerne dotrajalosti hardwarea - i izbacivanja predmetne stavke iz proračuna ZŠS-a - nisu
rijetki zastoji na našoj informatičkoj i komunikacijskoj opremi. U slučaju da dođe do ozbiljnijih
kvarova, a jedan takav smo danas i jučer uspješno riješili, o zastoju ćemo obavijestiti putem našega
nacionalnoga badmintonskog portala.

8. prosinca

POZIV ZA RAD U II. SELEKCIJI

HBK Max uoči nove kalendarske i proračunske godine poziva sve zagrebačke klubove da se uključe u
rad II. selekcije, koju vodi trener Karol Hawel.

CONCORDIA OPEN - NOVO REKREATIVNO NATJECANJE

Novo rekreativno natjecanje u gradu pokrenuto je na terenima centra Concordia u Klanječkoj.
Opširnije o natjecanju možete saznati na našem nacionalnome portalu. Zahvaljujemo jednome od
organizatora, g. Goranu Miletiću na obavjestima, a informaciju ćemo uvrstiti i u našu rubriku
Natjecanja. Spomenimo da je 13. o.m. na rasporedu Concordia Opena Božićni turnir.

2. prosinca

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA

Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora 1. prosinca 2008. određujem da se ugovori s trenerima
Mao Hongom (program angažmana vrhunskih trenera) i Karolom Hawelom (program sportskih
centara) produže sukladno međusobnim obvezama definiranim za 2008. godinu, te sukladno
financijskom planu Zagrebačkog športskog saveza za 2009. godinu.
Obrazloženje: odluku donosim ovim putem zbog žurnosti, kako bi se na vrijeme pokrenuo postupak
produženja predmetnih dozvola za oba trenera.
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan
Uz ovu odluku dodajmo da nam finacijski plan ZŠS-a još uvijek nije dostavljen, no kako bismo daljnjim
čekanjem došli u ozbiljan cajtnot predsjednica je odlučila pokrenuti postupak. Naravno, čim dobijemo
financijske iznose za oba programa oni će se izravno ugraditi u ugovorne stavke s našim trenerima.

1. prosinca

STRANICE POSVEĆENE SPORTSKOM TRENINGU

Internetske stranice www.sportskitrening.hr pozivaju sve koji se rekreativno ili profesionalno bave
sportom da se upoznaju sa sadržajem. Na stranicama možete pronaći velik broj članaka o treningu,
prehrani i drugim temama iz sporta te ostaviti svoje dojmove i kritike.

27. studenoga

PONUDA ZA POSLOVNU SURADNJU

* Terme Tuhelj nude pogodnosti za prireme i boravak sportaša. Opširnije informacije na zahtjev ili na
internetskim stranicama www.terme-tuhelj.hr (kontakt: gđa Tatjana Petranović).
* Tvrtka Vidmarsport nudi badmintonsku opremu marke Carlton. Opširnije informacije na zahtjev ili na
www.vidmarsport.hr.

24. studenoga

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZV-A

Danas su na račune BK Medvedgrad i BK Max proslijeđene dvanaestine za objekte ZV-a za listopad.
Razrada iznosa dostupna je na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

18. studenoga

ODRŽAN KOLEGIJ TAJNIKA

Danas je održan redoviti kolegij tajnika gradskih sportskih saveza koji je vodio glavni tajnik ZŠS-a
Bašić. Na dnevnome redu, među više točaka najvažnija je bila druga: Informacija o izradi Programa
javnih potreba u športu Grada Zagreba za 2009. godinu. U dužem izlaganju na tu temu glavni je tajnik
iznio vjeru da usprkos općem restriktivnome okruženju sustav gradskoga sporta u 2009. neće doživjeti
bitnije uskrate, jer će se određenom preraspodjelom nastojati sačuvati "supstancijalni programi" -
dakle ono što nam se financira kroz redovne dvanaestine.
Stručna služba već je napravila nacrt razrade po savezima/klubovima, međutim s tim dokumentom ići
će se u javnost tek kad ga usvoji Upravni odbor ZŠS-a (sjednica je sutra). Za sada imamo opće
podatke - financijski plan ZŠS-a bit će težak 198 milijuna kuna, što znači da nema rasta u masi pa će
se redovni programi (stručni rad, natjecanja) te stavka objekata zadržati na razini iz 2008. Od
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zajedničkoga programa smanjit će se program međunarodnih natjecanja i priprema sportaša, dok će
međunarodne priredbe kod manjih natjecanja (uključivo naše MP Hrvatske ) ostati na razini iz 2008.,
dok će se velike priredbe skresati za tridesetak posto.
Iz navedenoga možemo zaključiti najvažnije: bitnoga pada neće biti, ali neće biti ni najavljenoga rasta
od 6%. No, dakako najvažnije je da pričekamo sutrašnji UO i vidimo svoju stranicu iz Plana crno na
bijelom. Nakon toga moći ćemo se i očitovati o pojedinačnim stavkama iz razrade.
Što se tiče preostalog dijela godine možemo s opreznim zadovoljstvom prihvatiti najavu da neće biti
uskrate dvanaestina, ali ipak sugeriramo članstvu da najavu uzme s potrebnom dozom rezerve.

UPLATA - OSTALI STRUČNI RAD

Obzirom da uprava Doma sportova na prošlotjednom sastanku sa predsjednicom Skupštine gđom
Holjevac nije uspjela izboriti dodatna sredstva za funkcioniranje, teretana DK Metlac izdala nam je
račun za 2008. u iznosu od 5000 kn. Sredstva smo rezervirali početkom godine iz stavke ostalog
stručnog rada, ali u nadi da će se Dom sportova pokriti iz Grada, dogovorili smo sa teretanom da se
račun ne izdaje dok god postoji šansa da se trošak podmiri iz drugih izvora. Naime, želja je uprave
Doma sportova (a i korisnika) da se za korištenje objekta (uključivo i kancelarije, trening, ali i velike
priredbe) ne terete savezi nego da se funkcioniranje Doma sportova pokrije iz gradskoga paušala, a
da korisnici za uzvrat dobiju satnicu koja proizilazi iz programa javnih potreba. Iako to ove godine nije
prošlo, ZŠS i Dom sportova najavljuju da će s istom idejom ići pred Grad i za 2009. Ukoliko to prođe,
Savez ne bi bio terećen ni za teretanu ni za MP Hrvatske, a Metalcu zahvaljujemo što nam je cifru od
prošle godine smanjio za dvije tisuće kuna.
Račun je plaćen danas.

13. studenoga

IZGLASAN PRIJEDLOG GRADSKOG PLANA

Na jučerašnjoj sjednici Gradskoga poglavarstva usvojen je prijedlog gradskoga proračuna za 2009.
(tzv. prvo čitanje). Proračun je, kako izjavljuju autori, koncipiran u skladu s preporukama Ministarstva
financija, što znači da je kresan gdje god to "nije boljelo". Početkom idućega tjedna trebali bismo
dobiti na uvid taj dokument i vidjeti kako je prošao ZŠS, a u tome sklopu i naš Savez kao podsustav
gradskoga sporta.

10. studenoga

HRT OTVARA VRATA?

Najavljeno pokretanje trećega, sportskog programa na Hrvatskoj televiziji moglo bi donijeti barem
kolateralnu korist malim sportovima. Ohrabruje i to da je u novoizabranom čelništvu HOO-a mjesto
"časnika za vezu" između HRT-a i saveza povjereno g. Ivanu Škori (inače predsjedniku gimnastičkoga
saveza, ali i financijskom direktoru na Prisavlju) koji ima sluha za male sportove. U sklopu ovog
približavanja svakako je i poziv Hrvatskog radija svim savezima i lokalnim sportskim zajednicama i
udrugama da dostave priredbe i aktivnosti za koje smatraju da zavrjeđuju medijsku pozornost. U
konzultaciji s našim odbornicima odlučili smo se za Croatian International 2009 (kojem smo vjerojatno
i dalje suorganizatori), završnicu Školske lige i završnicu Evropskoga kupa i Evropskoga juniorskoga
kupa (s naglaskom na naše najbolje plasirane sportaše).

HOTEL ĐULIĆ POZIVA

Hotel Đulić iz Širokog Brijega poziva zainteresirane skupine i pojedince da se uvjere u ponudu
sportskih i hotelskih kapaciteta ovog objekta koji raspolaže s nekoliko vrhunskih sportskih objekata, a
ima i svoj badmintonski klub. Opširnije informacije šaljemo na zahtijev, a mrežno mjesto hotela je
www.hoteldjulic.com.

 

5. studenoga

OTKAZANI RAZGOVORI SA SAVEZIMA

ZŠS-a je ukinuo praksu sastanaka i razgovora sa predstavnicima saveza vezanu uz proces donošenja
plana. Objašnjenje jest da u bazi podataka i materijalima koje su savezi već dostavili ima dovoljno
elemenata za izradu kvalitetog plana za 2009. te da će se savezi pozivati na razgovore samo u
konzultativne svrhe, ako Stručna služba ocijeni da je to nužno.

PODSJETNIK NA ZDRAVSTVENE PREGLEDE

Podsjećamo na obavijest od 31. listopada o obveznim zdravstvenim pregledima.

ZAPISNIK SKUPŠTINE HBS-A

Skrećemo pozornost na zapisnik Izborne skupštine HBS-a, održane ljetos, koji je objavljen na
stranicama nacionalnoga saveza u rubrici Savez > Akti saveza.

3. studenoga

DOPUNA I ISPRAVAK LJESTVICA ZŠL-A
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U rubrici Školski badminton donosimo ispravak ljestivca i izvještaja te jakostnu ljestvicu zlatne
skupine. Isprika mladim igračima koje je propust ogrebao.

31. listopada

LIJEČNIČKI PREGLEDI ZA KLUBOVE

Sportska ambulanta obavještava da su termini zdravstvenih pregleda za klubove našega Saveza u
četvrtak i petak, 6. i 7. studenoga, od 8 do 19 sati. Podsjećamo da Sportska ambulanta ZŠS-a više nije
u Domu sportova već se i ta ustanova nalazi u sklopu poslovnoga centra Almerija, Grada Vukovara
284, na platou desno.

ODRŽANA TEMATSKA SKUPŠTINA

Gradska skupština održala je svoju tematsku sjednicu o stanju u zagrebačkome sportu. Iako nije bilo
nikakvih revolucionarnih zaključaka, štovoše dopisnica Večernjeg lista napisala je da se sjednica
sastojala od serije komunističkih referata, ipak možemo pozdraviti barem to što je pitanje sportskih
objekata uočeno kao ključni problem u strukturi gradskoga sporta i svim promišljanjima budućnosti
sporta u gradu. Najavljena je i izrada strateškoga dokumenta za razdoblje do 2014., a nadamo se da
će već idućega tjedna Savez dobiti svoj termin za razgovor sa Stručnom službom ZŠS-a.

28. listopada

ODIGRANO I. KOLO ZŠL-E

O rezultatima I. kruga izvještava povjerenica Renata Hadžihalilović.
U prvom krugu Zagrebačke lige nastupilo je 85 igrača i igračica. Veseli povratak igrača iz Umaga i to
uspješan - osvojili su jedno prvo  i jedno treće mjesto. Nešto je povećan broj srednjoškolki, ali zato su
dečki zakazali. Kompletni rezultati nalaze se u rubrici Školski badminton. Uskoro stižu i nove rang-liste
zlatne grupe:  
Rezultati - zlatna grupa:  
dječaci 5-8. razred: 1. Mario Duspara, 2. Vilim Hafner, 3. Matija Kraljić
djevojčice 5-8. razred: 1. Tara Kranjčec, 2. Iva Šutevski, 3. Sara Đomlija
Rezultati - srebrna grupa:
dječaci 1-4. razred: 1. Filip Jagar, 2. Leo Šutevski, 3. Dominik Doko
djevojčice 1-4. razred: 1. Dora Đomlija, 2. Lucija Trgovac, 3. Karla Božić
dječaci 5-6. razred: 1. Nikola Gusić, 2. Bruno Jednačak, 3. Fran Polan
djevojčice 5-6. razred: 1. Lea Tandara, 2. Karla Herceg, 3. Tea Grofelnik
dječaci 7-8. razred: 1. Andre Širol, 2. Mihaello Jurenić, 3. Matteo Merli
djevojčice 7-8. razred: 1. Mirta Rode, 2. Sara Šlaković, 3. Jana Leskovar
srednjoškolci:
M: 1. Ivan Pulko, 2. Natko Klancir
Ž: 1. Ana Soldo, 2. Ana Grden, 3. Mateja Hafner.

UOČI SUTRAŠNJE SKUPŠTINE GRADA

Kao što smo najavili, sutra je na rasporedu rada gradske uprave dugo odlagana tematska skupština o
stanju u sportu grada i perspektivama u 2009. godini. Ova sjednica sazvana je na inicijativu vijećnice
Danire Nakić Bilić, a nema sumnje da je isprovocirana i već ustaljenom praksom da Skupština grada
izglasa jedno, a potom se nekoliko stvarnih vladara grada sjedne i naš novac rasporedi u skladu sa
svojim interesima. Naravno, ne mislimo da će se stvari bitno i brzo promijeniti u ovome gradu u kojem
bitne promjene idu po skraćenoj proceduri i nerijetko završavaju komemoracijama, ali je dobro da
barem netko - tko ima zrno stvarne vlasti i određeno demokratsko ovlaštenje - primijeti da stvari
stoje izvan zakona. U svakom slučaju s nestrpljenjem očekujemo izvještaje sa sutrašnje sjednice,
nakon koje će početi i redovna serija razgovora Stručne službe ZŠS-a sa predstavnicima gradskih
saveza.

24. listopada

PRIJEDLOZI ZA GODIŠNJE PRIZNANJE ZŠS-A

ZŠS je poslao poziv gradskim savezima da pošalju svoje prijedloge za dodjelu Godišnjeg priznanja
ZŠS-a, koje se dodjeljuje sportašima i sportskim djelatnicima (ukupno 3-5 dobitnika) za vrhunski
rezultat odnosno izniman stručni ili organizacijski doprinos u 2008. Prijedlozi Saveza primaju se do 10.
studenoga.

23. listopada

DVANAESTINA ZA RUJAN!

Dobra vijest: sutra će na račune klubova biti proslijeđena dvanaestina za rujan. Razrada je dostupna
na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZV-A

Danas su na račune BK Medvedgrad i BK Max proslijeđene dvanaestine za objekte ZV-a za rujan.
Razrada iznosa dostupna je na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.
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17. listopada

GRADSKA UPRAVA O GRADSKOM SPORTU

Ovih dana gradska uprava naširoko razmatra uvjete u kojima će se odvijati programsko i financijsko
praćenje ZSS-a i gradskoga sporta u 2009. To je dobra vijest, ali ono loše je da se ova analiza - koju
očekujemo već nekoliko godina, a koju je sada gotovo ultimativno zatražila Danira Nakić Bilić -
sprovodi u situaciji u kojoj su najave za 2009. dosta loše. Nije tajna ni to da je grad u dugovima, ni da
su apetiti velikih sve veći.
Iz toga razloga ni najavljeni razgovori Stručne službe ZSS-a sa gradskim savezima neće početi ovoga
tjedna, kako je najavljeno, jer ZSS je odlučio najprije pričekati tematsku sjednicu Gradske skupštine
(29. o.m.) na kojem bi gradski sport trebao saznati koliki je pokrivač kojime ćemo se zaogrnuti u
2009.

15. listopada

IN MEMORIAM - ŽELJKO BRAJA

Danas je na Krematoriju u nazočnosti više stotina prijatelja, suradnika i poštovatelja - među kojima
su bili i čelnici hrvatskog sporta i grada Zagreba - na vječni počinak ispraćen Željko Braja, bivši glavni
tajnik Zagrebačkog športskog saveza i dugogodišnji sportski djelatnik. Rođen u Zagrebu prije
šezdeset i tri godine dugo se i hrabro nosio sa zloćudnom bolešću iskazujući istu strpljivost i
samozatajnost koja ga je odlikovala i kao sportskog rukovoditelja. Sjećamo ga se kao čovjeka
dogovora i kompromisa, s razumijevanjem za drugačije mišljenje, uvjerenog da sportaši - bez obzira
na sve druge svoje predikate i razlike - moraju činiti zajednicu: "škvadru" kako je s pravim purgerskim
ponosom znao reći. Sudjelujući kao aktivni sportaš i dužnosnik u raznim sportovima, od nogometa i
stolnog tenisa do školskoga sporta i rekreacije, nije pravio razlike između malih i velikih, što su mu
priznali i govornici na komemoraciji održanoj u centru Almerija. Sa svoje strane možemo potvrditi da
je za svojega tajničkoga mandata često izlazio u susret potrebama badmintona držeći vrata svoga
ureda otvorenima i doslovno i figurativno.
Na posljednji je počinak ispraćen uz taktove Črnkove šansone Zagrebačkim ulicama. Dragi Željac,
nadamo se da te i u vječnoj ulici čeka škvadra po tvome ukusu.

13. listopada

POZIV NA I. KOLO ŠKOLSKE LIGE

Danas donosimo poziv na I. kolo Zagrebačke badmintonske lige 2008-9. koje se igra posljednjega
listopadskoga vikenda. Poziv je objavljen u rubrici Školski badminton, a ovdje upozoravamo na
novosti: zlatna grupa je samo za V-VIII. razred, a prijavnina je 30 kn.

KONFERENCIJA "KONDICIJSKA PRIPREMA"

Obavještavamo o održavanju VII. godišnje međunarodne konferencije „Kondicijska priprema
sportaša“ s temom „Trening izdržljivosti“ koja će se održati 20. i 21. veljače 2009. godine u
kongresnoj dvorani Globus na Zagrebačkom velesajmu i na Kineziološkom fakultetu Sveučilišta u
Zagrebu. Opširnije informacije na mrežnom mjestu www.ukth.hr .

6. listopada

DVANAESTINA ZA KOLOVOZ

Sutra će na račune klubova napokon biti proslijeđena dvanaestina za kolovoz. Razrada je dostupna na
stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

3. listopada

JOŠ NIŠTA OD DVANAESTINE

Za sada nema informacija o dvanaestini za kolovoz. Obzirom na jučerašnji Dinamov plasman u Ligu
UEFE - na čemu svakako treba čestitati modrima - sve je izglednije da ćemo i ovu godinu završiti s
osjetnim minusom.

TKO JE TKO...

Izdavačka kuća Seniko studio pokreće izdanje "Tko je tko u hrvatskome sportu". Pozivno pisamo
šaljemo na zahtjev, a opširnije informacije dostupne su i na internetu - www.tkojetko-sport.com .

1. listopada

ZAPISNIK I ODLUKE IZVANREDNE SKUPŠTINE SAVEZA

U rubrici Akti Saveza donosimo zapisnik i odluke Izvanredne skupštine Saveza održane 25. rujna.

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA

Odlukom iz nadležnosti Upravnog odbora donesenom 31 listopada 2008 određujem da se molbi BK
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Odlukom iz nadležnosti Upravnog odbora donesenom 31. listopada 2008. određujem da se molbi BK
Zagreb Maksimira za sufinanciranje dvaju turnira Hrvatskoga kupa udovolji u iznosu od 2000 kn.
Obrazloženje: odluku donosim ovim putem zbog žurnosti, na zahtjev kluba.
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan

ISPRAVAK U BROJU KATEGORIZIRANIH

Programski obrazac, dotično popis kategoriziranih sportaša, dopunjavamo V. kategorijom Katarine
Jagodić. BK Purger je na vrijeme poslao njen dokument, koji nam je promaknuo u sravnjivanju našeg
popisa s onim koji (ne)ažurira HOO. Ispravljeni obrazac poslali smo ZŠS-u, a dopunu sprovodimo i u
obavijesti od 29. rujna uz ispriku mladoj sportašici i njenom klubu.

29. rujna

PREDAN PROGRAMSKI OBRAZAC

Danas, uoči istjeka roka koji su gradski savezi dobili za predaju prijedloga plana za 2009. i naš je
Savez predao ispunjen programski obrazac, na osnovu kojeg će Stručna služba ZŠS-a izvršiti razrez
proračunskih sredstava kako za Savez tako i za klubove koji zadvoljavaju kriterije. Posebno skrećemo
pozornost na glavnu stavku u tablici - popis kategoriziranih sportaša I-V. kategorije - s kojom će
Stručna služba početi svoje vaganje svakog saveza i njegovih članica.
U ovome času Savez ima 22 sportaša na tom popisu i to: jednoga sportaša I. kategorije, dva II., četiri
III., devet IV. i šest V. kategorije. Po klubovima to izgleda ovako:
Medvedgrad 1998: 14 kategoriziranih (1xI., 1.xII., 4xIII., 4xIV., 4xV.)
Stella : 2 kategorizirana (1xII., 1xIV.)
Zagreb Maksimir: 3 kategorizirana (2xIV., 1xV.)
Purger: 3 kategorizirana ( 2xIV., 1xV.).
Obrazac je dostupan u rubrici Akti Saveza.

AŽURIRAN ADRESAR

Rubrike Adresar i Savez ažurirane su podatcima o novoj članici Saveza i novome članu Upravnoga
odbora.

26. rujna

ODRŽANA IZVANREDNA SKUPŠTINA

Jučer je održana Izvanredna skupština Saveza. U atmosferi pune suglasnosti HBK Max primljen je u
članstvo Saveza, a g. Nikola Francetić postao je sedmim članom Upravnoga odbora. Zapisnik i odluke
donijet ćemo u statutarnome roku, a za sada bilježimo najvažnije: kompletiran Upravni odbor,
kompletirano članstvo Saveza. Jednoglasno. Predmetno ažuriranje na webu sprovest ćemo u
ponedjeljak.

24. rujna

UZ ULAZAK BADMINTONA U PROPISNIK MZOS-A

Usprkos sutrašnjoj skupštini i za danas zakazanom sastanku Upravnoga odbora, glavna vijest – i
jedna od nesumnjivo najvažnijih u zadnjih nekoliko godina – jest ona koja je jučer osvanula na
nacionalnome portalu: prošlotjedno uvrštenje badmintona u Propisnik Državnog školskog prvenstva
odnosno u sustav natjecanja Hrvatskog školskog športskog saveza. Ovim činom badminton se našao u
elitnome krugu od 13 školskih sportova čija će se prvenstvena završnica održavati na državnoj razini u
organizaciji našeg resornoga Ministarstva. Tim povodom Upravni odbor uputio je HBS-u čestitke
namijenjene u prvom redu g. Damiru Markušu, nečujnom, ali vrijednom badmintonskom dužnosniku iz
Čakovca, koji je obećanje, dano pri preuzimanju dužnosti povjerenika za školski badminton, održao. U
tekstu čestitke koju ju ispred UO-a poslala predsjednica Petrinović Zekan ističe se: „Molimo vas da
putem službenih stranica HBS-a prenesete čestitke našega Saveza povjereniku g. Damiru Markušu
koji je svojim doprinosom okrunio napore velikoga broja nastavnika TZK i učenika badmintonaša. Time
su brojna vrata školskoga sporta otvorena prema onome što nam je u konačnici najvažnije - prema
natjecateljskome badmintonu. Vjerujemo da će puni učinak ovog značajnog datuma osjetiti generacije
koje tek stupaju u školu ili će je pohađati idućih godina, a Zagrebački badmintonski savez sa svoje će
strane učiniti sve da na svome području opravda ovu počast izborenu za naš sport.“
Na nama je da sada pružimo neopohodnu logistiku školskom badmintonu, a znajući kako je već uigran
taj sustav u Zagrebu, vjerujemo da tu neće biti poteškoća.

ODLOŽENA VI. SJEDNICA UO-A

Večeras je trebala biti održana šesta sjednica Upravnoga odbora. No, zbog nedostatka kvoruma
sjednica je morala biti odgođena, premda su na rasporedu bila vrlo važna pitanja. Stoga još jednom
molimo odbornike da svoj izostanak najave na vrijeme kako jedni drugima ne bi trošili uvijek
dragocjeno vrijeme.
Ujedno podsjećamo klubove na sutrašnju Skupštinu, dotično na odredbu 4.1.5 Poslovnika: Ukoliko
članica nije u mogućnosti ili namjeri poslati skupštinare dužna je o tome izvijestiti bez odlaganja. Za
sada ni jedna članica nije otkazala svoju nazočnost.

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA

Odlukom iz nadležnosti Upravnog odbora donesenom zbog žurnosti 23. rujna 2008. potvrđujem
prijedlog Plana Saveza za 2009. i Programski obrazac ZŠS-a u danas ažuriranoj varijanti. Ostale točke
predviđene za VI. sjednicu Upravnog odbora prosljeđujem na sljedeći saziv.
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predviđene za VI. sjednicu Upravnog odbora prosljeđujem na sljedeći saziv.
Obrazloženje: odluke donosim zbog žurnosti budući je 29. o.m. rok do kojeg Savez mora svoje planske
dokumente dostaviti ZŠS-u.
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan

FRANCETIĆ JEDINI KANDIDAT

Nikola Francetić, svojedobno igrač Stelle i Nike, danas član uprave medijskoga giganta Europapress
Holdinga, jedini je kandidat za upražnjeno mjesto u Upravnome odboru Saveza. Francetića je
kandidirao BK Medvedgrad 1998.

UZ ODLUKU PREDSJEDNICE

Danas usvojene formulacije prijedloga Plana rada i Programskog obrasca objavit ćemo u petak. S tim
u vezi krnji sastav UO-a pozdravio je inicijativu predsjednice Petrinović Zekan da se Petra Petranović
kandidira u Program perspektivnih sportaša , te u Program međunarodnih natjecanja ZŠS-a iako je
njen klub nije predložio ni za jedan od ta dva važna gradska sportska programa.

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZV-A

Danas su na račune BK Medvedgrad i BK Max proslijeđene dvanaestine za objekte ZV-a za kolovoz.
Razrada iznosa dostupna je na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

22. rujna

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA

Odlukom iz nadležnosti Upravnog odbora donesenom zbog žurnosti 18. rujna 2008. određujem da se
Izvanredna skupština Saveza zakazana za 25. o.m. održi u dvorani Zagreb Doma sportova, umjesto u
prostoru Almerije.
Obrazloženje: odluku donosim zbog izrazite razlike u cijeni najma dvorane: Almerija 1800 kn/sat;
Dom sportova 75 kn/sat.
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan

ROK ZA KANDIDATURE

Podsjećamo da danas istječe rok za kandidature za nedostajućega člana UO-a. Opširnije u
obavijestima od 15. o.m. ili kod tajnika (091 26 06 957)

PROGRAMSKI OBRAZAC ZŠS-A

Objavom Upisnika igrača HBS-a dopunili smo obrazac te ga objavljujemo. Podsjećamo klubove da rok
za sve podneske vezane uz obrazac istječe sutra te molimo za (a)žurnost. Upute u kojima se
objašnjavaju kriterijske stavke obrasca nalaze se na stranicama ZŠS-a (vidjeti obavijest od 15. o.m.),
a ovdje posebno skrećemo pozornost na sljedeće:
- obzirom da na obrascu nema kategorije veterani (a ista postoji u bazi podataka) veterane smo
odijeljeno dodali pod seniore (veterani+seniori);
- isto smo tako poletarce pribrojili mlađim kadetima;
- podsjećamo na rubriku "športska poduka" i molimo da se tamo gdje ima interesa ili odjeljenja
postoje, također dopuni.

ZASTOJ U TAJNIŠTVU

Molimo da se opravda mali zastoj u radu tajništva jer se tajnik - zbog akutnog napada lumbaga - već
više od tjedan dana gotovo isključivo bavi daskanjem. Iz toga razloga izostali su uobičajeni podsjetnici
na rokove. No, ako je zastoj i prošao neprimijećen nadamo se da nisu vijesti o izvrstnom startu naših
kadetkinja u Slovenskoj ligi.

15. rujna

ZAPISNIK I ODLUKE V. SJEDNICE UO-A

U rubrici Akti Saveza objavljujemo zapisnik i odluke V. sjednice Upravnoga odbora Saveza održane 12.
rujna. U nastavku slijede obavijesti koje proizilaze iz odluka ove sjednice.

IZVANREDNA SKUPŠTINA SAVEZA

Objavljujemo poziv na Izvanrednu skupštinu Saveza što ju je predsjednica Petrinović Zekan sazvala u
sklopu V. sjednice UO-a. Poziv je - zajedno sa skupštinskom prijavnicom - dostupan u rubrici Akti
Saveza > Skupština.
Skupština će se održati u zgradi Almerije, Vukovarska 284, 25. o.m. s početkom u 18 sati. Podsjećamo
na točku 4.1.5 našeg Poslovnika: Ukoliko članica nije u mogućnosti ili namjeri poslati skupštinare
dužna je o tome izvijestiti bez odlaganja.

VI. SJEDNICA U0-A

Predsjednica Petrinović Zekan sazvala je šestu sjednicu Upravnoga odbora Saveza za srijedu 24.
rujna, s početkom u 18 sati uz sljedeći prijedlog dnevnog reda:
1. Ovjera zapisnika i odluka V. sjednice.
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti.
3. Izvještaj o iizvršenju odluka s prethodne sjednice
4 P ij dl Pl d S 2009
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4. Prijedlog Plana rada Saveza u 2009.
4.1 Čistopis Prijedloga plana
4.2 Čistopis programskoga obrasca ZŠS-a
5. Priprema Izvanredne skupštine Saveza
5.1 Provjera kandidatura za odborničko mjesto
5.2 Provjera kandidature HBK Max za članstvo u Savezu
6. Ostalo
Podsjećamo na točku 5.1.3 Poslovnika Saveza: Ukoliko odbornici, ili osobe koje su pozvane da
sudjeluju na sjednici, nisu u mogućnosti ili namjeri doći na sjednicu dužni su o tome na vrijeme
izvijestiti.
Poziv i materijali poslani su odbornicima danas.

NATJEČAJ ZA POPUNU UPRAVNOGA ODBORA

Na osnovu Statuta Saveza, točke 3.2 i 5.1, te Poslovnika Saveza, točka 3, Upravni odbor raspisuje
natječaj za popunu jednoga mjesta u članstvu Upravnoga odbora Saveza. Kandidature šalju članice
Saveza, a trebaju sadržavati suglasnost predloženoga. Kandidature trebaju stići u tajništvo Saveza
najkasnije 22. rujna 2008. Izbor će se izvršiti na Izvanrednoj skupštini 25. rujna o.g.

PROGRAMSKI OBRAZAC ZŠS-A

Kao što smo naveli u obavijestima od 11. rujna ZŠS je objavio ovogodišnji obrazac Prijedloga
programa kojeg do 29. rujna Savez treba dostaviti Stručnoj službi ZŠS-a. Obrazac smo popunili dosad
poznatim podatcima, a definitivnu verziju usvojit će Upravni odbor na svojoj VI. sjednici 24. o.m.
Stoga je nužno da klubovi do 23. rujna dostave svoje prijedloge i dopune vezane uz rubrike obrasca,
te da prijave uočene pogrješke. Programski obrazac nalazi se u rubrici Akti Saveza > Plan.

12. rujna

ODRŽANA V. SJEDNICA UO-A

Danas je u održana peta sjednica Upravnoga odbora Saveza. Zapisnik i odluke donijet ćemo u
statutarnome roku, a ovdje ističemo najvažnije zaključke - Izvanredna skupština Saveza održat će se
25. rujna sa dvije točke:
1. Izbor sedmoga člana Upravnog odbora;
2. Prijem HBK Max u članstvo Saveza.
Naime, Upravni odbor za sada djeluje u nepotpunome sastavu, sa šest od sedam odborničkih mjesta
te će se popuna izvršiti na sjednici. Natječaj ćemo objaviti ubrzo, a rok za kandidature je 22. o.m.
Također Upravni odbor je razmatrao uvjete postavljene HBK-u Max na III. sjednici te ustanovio da je
kandidat za članstvo u Savezu, sudeći po aktualnom stanju Upisnika HBS-a,uvjete ispunio te može
pristupiti prijemu.
Odbornici su razmotrili i polazne osnove za program 2009., a konačna verzija odnosnih dokumenata
rješavat će se na VI. sjednici 24. o.m.

11. rujna

ODRŽAN KOLEGIJ TAJNIKA

Danas je u velikoj dvorani Almerije održan redoviti kolegij tajnika gradskih saveza, sa samo jednom
točkom - priprema plana za 2009. Glavni tajnik Bašić i predstavnici Stručne službe ZŠS-a upoznali su
nazočne s metodologijom i rokovima ovojesenske procedure. Izdvojimo najznačajnije:
- ZŠS će svoj prijedlog plana i programa dostaviti Gradu do 15. listopada, i u tom dokumentu još neće
biti razrade financijskoga plana po savezima;
- do 29. rujna savezi su dužni popuniti bazu podataka, dotično registar klubova i sportaša (s osobitim
naglaskom na postojanje svih dobnih skupina u sustavu natjecanja), sportske rezultate u 2008. godini
te popis kategoriziranih sportaša;
- ujedno, do 29. rujna savezi su dužni predati ispunjen programski obrazac.
Razgovori sa savezima počet će nakon što ZŠS preda svoj Prijedlog plana Gradu, dakle u drugoj
polovini listopada, i nakon toga Stručna služba izradit će konačnu financijsku razradu. To nam daje
dovoljno vremena da kvalitetno pripremimo naš podnesak, a po isteku registracijskoga roka HBS-a
(ponedjeljak) moći ćemo ažurirati i bazu podataka našeg Saveza.
Dopis koji je tim povodom glavni tajnik poslao savezima, te programski obrazac nalaze se na
stranicama ZŠS-a www.zgsport.hr u rubrici Obrasci.

9. rujna

O BADMINTONU U MEDIJIMA

Početkom sezone - a zahvaljujući i odjecima olimpijskih događanja - zna se naći više badmintonskih
tekstova po našem tisku nego je uobičajeno. Spomenimo i osvrt na boravak naših igrača i trenera u
Nanjingu, koji je u Večernjem osvanuo bez ikakve intervencije s naše strane, a i klubovi nastoje svoj
rad i uspjehe prezentirati u dnevnome tisku. S tim u vezi molimo i za dodatni napor: ako je tekst
izašao u novinama javite to u Savez (kao i u HBS!). Tako ćemo moći skrenuti pozornost na te
tekstove, a možda baš takav tekst "slomi" kojeg tvrdoglavog ravnatelja ili sportskog administrativca
koji je do sada bio prepreka ulasku badmintona u neku dvoranu ili u lokalni sportski proračun.
Pogotovo to može biti od pomoći entuzijastima u manjim mjestima kojima možda još uvijek ne vjeruju
da je badminton sport.

8. rujna
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O ŠKOLSKOM SPORTU U VJESNIKU

Današnji Vjesnik donosi opširan prikaz školskoga sporta u Zagrebu i Hrvatskoj, naglašavajući
probleme, ali i kvalitete gradskog školskog sportskog sustava. Bilježimo da je ovlašno, ali u
pozitivnome kontekstu, spomenut i badminton. Opširnije na http://www.vjesnik.com
/pdf/2008%5C09%5C08%5C20A20.PDF .

KATEGORIZACIJE

Podsjećamo klubove da eventualne kategorizacije koje još nisu ažurirane na web-stranici HOO-a
dostave u tajništvo Saveza kako bismo ih uvrstili u bazu podataka ZŠS-a.

5. rujna

V. SJEDNICA U0-A

Predsjednica Petrinović Zekan sazvala je petu sjednicu Upravnoga odbora Saveza za petak 12. rujna,
s početkom u 17 sati uz sljedeći prijedlog dnevnog reda:
1. Ovjera zapisnika i odluka IV. sjednice.
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti.
3. Izvještaj o programskome i financijskome izvršenju za prethodno razdoblje s izvršenjem odluka s
prethodne sjednice
3.1 Programski izvještaj
3.2 Financijski izvještaj
4. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje
4.1 Promjene u Školskoj ligi za sezonu 2008-9.
5. Prijedlog Plana rada Saveza u 2009.
6. Ostalo
Materijali će odbornicima biti poslani tijekom dana, a spomenimo da su svoje podneske za najvažniju
točku, petu, podnijeli BK Medvedgrad 1998, BK Purger, BK Zagreb i kandidat za članstvo - HBK Max -
te povjernica za Školsku ligu R. Hadžihalilović.

DVANAESTINA ZA SRPANJ

Danas je na račune klubova proslijeđena dvanaestina za srpanj. Razrada je dostupna na stranici Akti
Saveza > financijski plan za 2008.

3. rujna

ROK ZA PODNESKE

Podsjećamo da je danas rok za dostavu prijedloga klubova i dužnosnika Saveza za izradu Plana
Saveza za iduću godinu.
Ujedno prenosimo informaciju da će dvanaestina za srpanj biti na računu Saveza do kraja tjedna.

1. rujna

PRIPREMA PLANA ZA 2009.

Dok čekamo na dvanaestinu za srpanj (koja se još ne nazire) podsjećamo da je srijeda rok za dostavu
prijedloga klubova i dužnosnika Saveza za izradu prijedloga Plana. Molimo sve koji imaju što reći na tu
temu da dostave podneske na vrijeme. Također, podsjećamo klubove da 15. o.m. završava ljetni
registracijski rok HBS-a, a bilo bi dobro da se registracijski poslovi pozavršavaju i prije. Opširnije u
obavijesti koja slijedi.

PODATCI VEZANI UZ IZRADU PRIJEDLOGA PLANA

Ovih je dana iz klubova bilo razumljivih upita vezanih uz način na koji će doći do razreza proračuna za
2009. godinu i podjele novca koji će ZŠS namijeniti za badminton u idućoj godini. Ukratko ćemo
rezimirati postupak koji je upravo u tijeku.
Najprije, Savez je dužan u računalnu bazu podataka ZŠS-a unijeti podatke o svome članstvu, dotično:
- popis klubova s osnovnim podatcima (adresa, kontakt, predsjednik...), što je već uneseno;
- popis igrača registriranih za pojedini klub. Popis bi se po isteku registracijskoga roka, dakle 16. rujna
trebao pojaviti na web-stranicama HBS-a (rubrika Savez > Upisnik igrača) i čim bude objavljen unijet
ćemo ga u bazu (zasad su igrači unijeti prema upisniku iz prošle sezone, ali bez oznake klubske
pripadnosti jer se ta pripadnost aktualizira tek istjekom registracijskog roka);
- sve važeće kategorizacije igrača. Popis je na stranicama HOO-a i takav je prenijet u bazu ZŠS-a. U
slučaju da se popis dopuni novim kategorizacijama potrebno je u tajništvo dostaviti preslik rješenja
HOO-a;
- rezultate natjecanja u 2008. godini, dotično 1-3. mjesto na svim prvenstvima Hrvatske i u
Hrvatskome kupu, te sve plasmane na međunarodnim natjecanjima, što je izvršeno;
- Kalendar natjecanja u 2009. (upisano onoliko koliko je vidljivo iz dokumenata HBS-a).
Stručna služba ZŠS-a će ovih dana savezima vjerojatno dostaviti standardni obrazac s dodatnim
upitima vezanim uz stanje i planove za iduću godinu. Bude li u tim upitima dodatnih podataka vezanih
za klubove, odmah ćemo ih proslijediti. Nakon što savezi dostave sve tražene podatke i popune svoje
rubrike u bazi podataka, bit će pozvani na razgovor sa Stručnom službom ZŠS-a.
Na osnovu svih tih podataka Stručna služba ZŠS-a donijet će prijedlog iznosa proračunskih sredstava
po pojedinim programima i savezima, te razradu iznosa koji unutar pojedinoga saveza bude dotiran
pojedinome klubu odnosno programu. S tim u vezi podsjećamo na još jedan kriterij ZŠS-a na koji smo
često upućivali prije godinu dana a koji smo spomenuli i u obavijestima od 15 siječnja (Kolegij
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često upućivali prije godinu dana, a koji smo spomenuli i u obavijestima od 15. siječnja (Kolegij
tajnika - Financijski plan), a to je da klubovi trebaju imati sve dobne strukture natjecatelja.

29. kolovoza

PRIPREMA PLANA ZA 2009.

Skrećemo pozornost na još jedan element baze podataka koji će se koristiti kao važna podloga pri
izradi plana gradskih sportskih saveza. To je popis kategoriziranih sportaša. Taj se popis vodi na
službenim stranicama HOO-a (www.hoo.hr) u rubrici Vrhunski sportaši te smo isti preuzeli u bazu
Saveza. Stoga je vrlo važno da pregledate ove podatke na stranicama HOO-a i da - ako ste uočili
kakvu grješku ili nedostatak - odmah reagirate.

26. kolovoza

PRIPREMA PLANA ZA 2009.

Sukladno već najavljenim rokovima koje nam je dostavio ZŠS predsjednica Saveza najavljuje iduću
sjednicu Upravnoga odbora, na kojoj bismo trebali definirati Prijedlog plana rada Saveza za 2009. Peta
sjednica UO-a bi se - kako sada stvari stoje - trebala održati 11. rujna i na njoj bi UO usvojio Prijedlog
u varijanti koja će biti proslijeđena ZŠS-u.
Stoga molimo članove i dužnosnike Saveza da sve svoje prijedloge i sugestije vezane uz plan i
program rada u idućoj godini dostave u tajništvo najkasnije 3. rujna, kako bi isti bili na vrijeme
proslijeđeni članovima Upravnoga odbora i uzeti u obzir prilikom izrade toga dokumenta. Ovi podnesci
mogu se dostaviti sa službenih e-adresa, faksom ili fizičkom poštom, ali molimo da se u svakom od
slučajeva poštuje navedeni rok.

25. kolovoza

BAZA PODATAKA ZŠS-A

Kao što smo već u nekoliko navrata najavljivali u ZŠS-u formira se računalna baza podataka vezanih
uz sve gradske saveze, klubove i sportaše. Ideja je ustanoviti takav analitički model unutar gradskoga
sporta iz kojeg će Stručna služba moći što jednostavnijim postupkom generirati izvještaje vezane uz
rezultate u pojedinom sportu, kvalitetu klubova, razvoj pojedinaca i sl. Iako se tajnici, koji obavljaju
onaj rudarski dio "punjenja" baze, stalno susreću s određenim metodološkim problemima (npr. kako u
bazu uvrstiti par ako se poredak računa pojedinačno, kako uvrstiti par ako je jedan član registriran u
nezagrebačkom klubu - navodimo najčešće probleme u našem slučaju) treba reći da posao ipak ide
prema kraju i može se očekivati da će Stručna služba već u ovom ciklusu pripreme plana za 2009.
koristiti spomenutu analitiku.
Stoga nam je važno da osnovni elemenat baze - a to je popis članova u pojedinome klubu - imamo
ažuriran na vrijeme. Naravno - registracijski rok u HBS-u traje do 15. rujna, ali je dobro da klubovi što
ranije obave glavninu registracijskih radnji kako bi se izbjegli eventualni nesporazumi u slučaju da
Stručna služba podatke o članstvu uzme u razmatranje prije kraja registracijskog roka. Ukoliko bude
potrebno, zamolit ćemo klubove da nam dostave ovjerene popise svojih članova i prije nego HBS
objavi novi Upisnik igrača, kako bismo sve promjene unijeli u bazu.

21. kolovoza

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZV-A

Danas su na račune BK Medvedgrad i BK Max proslijeđene dvanaestine za objekte ZV-a za srpanj.
Razrada iznosa dostupna je na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

18. kolovoza

U OČEKIVANJU DVANAESTINE

Usprkos očekivanju da će dvanaestina za srpanj biti na računima saveza do Velike Gospe moramo
nažalost priopćiti da mjesečne doznake za sada nema niti imamo najavu kad će stići. Razlozi su u
"dinamici priljeva", a premda glavni potrošač sportskog proračuna grada - NK Dinamo - nije u osobitoj
prilici za ulazak u Ligu prvaka ipak treba upozoriti na mogućnost da gradski sportski savezi do kraja
godine budu uskraćeni za koju dvanaestinu. Napominjemo to samo stoga da klubovi uzmu u obzir i
takvu mogućnost.

11. kolovoza

IN MEMORIAM ŽARKU BOŽIĆU

Prošloga tjedna zatekla nas je vijest da je u 57. godini preminuo istaknuti sportski pedagog g. Žarko
Božić, nastavnik TZK na OŠ Vugrovec-Kašina. Profesora Božića pamtit ćemo kao velikog
badmintonskog entuzijasta i čovjeka koji je najzaslužniji za badmintonsku promidžbu u ovom dijelu
Zagreba. Njegovo je djelo ne samo stalna prisutnost prigorskih školaraca na Školskoj ligi nego i Kup
Prigorja, uzorno organizirano natjecanje koje je pokrenuo prošle godine i odmah izazvao interes
školske djece od Kutjeva do Umaga. U tužnome času oproštaja badmintonski doprinosi g. Božića
spomenuti su i u posljednim pozdravima njegovih prijatelja i suradnika.
Naš je Savez obitelji Božić uputio izraze iskrene sućuti.
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PRIPREME U PUNOM JEKU

Naši treneri u kolovozu započeli su s vođenjem priprema za sezonu - Mao Hong i troje članova prve
selekcije nalaze se u Kini, gdje je s njima bila i predsjednica Petrinović Zekan, a Karol Hawel vodi
članove druge selekcije na pripremama u Poljskoj. Opširnije na stranicama BK Medvedgrad 1998
www.bkmedvedgrad.hr i HBK Max www.maxbadminton.hr.

31. srpnja

ODBORNIK JURČIĆ VODIO REGIONALNI KAMP BE

Sa zadovoljstvom bilježimo vijesti koju su objavili portali i Badmintonske Evrope i HBS-a o
regionalnome kampu u Širokom u BiH. Još uvijek dobro pamtimo vrijeme kad smo sa
strahopoštovanjem slali prve naše igrače i voditelje na takve kampove, a došlo je, evo, vrijeme kad
naši domaći treneri vode razvojna taborovanja za područje susjedstva i cijeloga Balkana. Razvoj
badmintona u okolici trebao bi kompenzirati nisku razinu domaće konkurencije (kao i u velikoj većini
sportova u Hrvatskoj), a s posebnim zadovoljstvom bilježimo da je je upravo naš odbornik Silvio Jurčić
već drugi put nastupio kao stručni učitelj u sklopu ovoga programa naše kontinentalne federacije.
Čestitamo!

25. srpnja

ROKOVI ZA IZRADU PLANA ZA 2009.

Od ZŠS-a dobili smo okružnicu, potpisanu od glavnoga tajnika g. Bašića, s upozorenjem glede rokova
pripreme prijedloga plana za 2009. Navodimo: "Kako su rokovi za dostavu prijedloga Programa javnih
potreba u športu Grada Zagreba za 2009. godinu Gradskom poglavarstvu i Gradskoj skupštini Grada
Zagreba iznimno kratki (polovina listopada), poslovi vezani za izradu prijedloga programa moraju se
obaviti znantno ranije. U tom smislu vas upozoravamo na pripremu podataka (ažuriranje registra
športaša i ostvaranih športskih rezultata www.zgsport.hr/aplikacija i pripravnost na pripremi vašeg
prijedloga kako bi svi zajedno mogli predložiti Program koji će polučiti veće efekte kako u kvalitetnom
obuhvatu djece i građana tako i u postizanju boljih športskih rezultata."
Okvirno gledano to znači da će Savez već u rujnu trebati imati gotov prijedlog plana za 2009. uključivo
i ažuriran Upisnik HBS-a odmah po završetku prijelaznoga roka, budući da je Upisnik osnovni
dokument na osnovu kojega ćemo unositi podatke u aplikaciju.

23. srpnja

DOPUNA ADRESE SAVEZA

Prema odredbama uprave poslovnoga centra Almerija dobili smo dopunu adrese našeg tajništva -
"objekt D". Na prilazima Almeriji postavljene su i ploče s uputstvima tako da će sada biti lakše
objasniti namjernicima kako da nas nađu.

21. srpnja

POLAZNE OSNOVE PLANA ZA 2009.

U rubrici Poveznice > Zagrebački športski savez donosimo danas Odluku o polaznim osnovama za
izradu programa javnih potreba u športu grada Zagreba za 2009. Kraće rečeno: to su kriteriji na
osnovu kojih će se vrednovati klubovi i programi u izradi plana ZŠS-a za iduću godinu. To je prva
odluka novoga Upravnog odbora ZŠS-a i možemo reći da je očekivana jer su s novim kriterijima
kategorizacije koje je lani izglasao HOO mijenjaju se i dorađuju kriteriji ZŠS-a. Promjene su označene
u dvije osnovne stavke:
I. Dorada osnova Programskih kriterija; i
II. Definiranje kriterija za stipendije.
U prvoj stavci definirana je struktura kluba koji kriterijski zadovoljava "normative" za sufinanciranje, a
u drugoj se očito radi o preraspodjeli novca za stipendije, prema kojoj će se vjerojatno postaviti
restriktivniji kriteriji za dobivanje stipendija. No, pojedinosti ćemo doznati kad krene priprema plana, a
za sada ovaj dokument u cijelosti dajemo na uvid članstvu kako bi se do rujna svi upoznali s njegovim
sadržajem.

18. srpnja

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZV-A

Danas su na račune BK Medvedgrad i BK Max proslijeđene dvanaestine za objekte ZV-a za lipanj.
Razrada iznosa dostupna je na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

POLAZNE OSNOVE PLANA ZA 2009.

Upravni odbor ZŠS-a na svojoj prvoj sjednici razmatrao je usklađenje kriterijskih osnova za izradu
plana za iduću godinu sa novim Pravilnikom o kategorizaciji HOO-a. O zaključcima ZŠS-a - koji se
gradskim savezima obratio okružnicom na tu temu - izvijestit ćemo početkom idućega tjedna.

16. srpnja
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PODSJETNIK

Ušli smo u punu sezonu godišnjih odmora te stoga još jednom podsjećamo klubove na postupak
kategorizacije u HOO-u. Obzirom da će rješenja o kategorizaciji biti jedan od ključnih dokumenata pri
koncipiranju plana za 2009. molimo da na vrijeme poduzmete sve potrebno kako bi svi igrači koji su
svojim rezultatima ostvarili pravo na neku od kategorija HOO-a, to pravo iskoristili na vrijeme.

7. srpnja

DVANAESTINA ZA LIPANJ

Danas je na račune klubova proslijeđena dvanaestina za lipanj. Razrada je dostupna na stranici Akti
Saveza > financijski plan za 2008.

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZV-A

Danas su na račune BK Medvedgrad i BK Max proslijeđene dvanaestine za objekte ZV-a za svibanj.
Razrada iznosa dostupna je na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

"MALI SPORTAŠI" NA KIOSCIMA

Naš nacionalni savez prije točno mjesec dana već je najavio seriju ilustriranih knjiga za djecu Mali
sportaši, u izdanju HOO-a i Večernjega lista. Na kisocima se upravo nalazi posljednja knjiga iz serije,
u kojoj je predstavljen i naš sport. Kao zanimljivost spomenimo da su upravo mladi članovi BK Max, u
društvu crtanih junaka serije, poslužili kao pouzdani vodiči kroz svijet badmintona.

STANKA U TAJNIŠTVU

Stanka u tajništvu bit će do 15. Tajnik će u uredu biti 16. srpnja, a za žurne stvari dostupan je na
mobitelu.

4. srpnja

ZAPISNIK I ODLUKE IV. SJEDNICE UO-A

U rubrici Akti saveza objavljujemo zapisnik i odluke IV. sjednice Upravnoga odbora Saveza održane
30. lipnja.

ODRŽANA SKUPŠTINA HBS-A

Izborna Skupština HBS-a održana je u srijedu u Domu sportova. Kao što smo pretpostavili i na
prošlotjednoj sjednici našeg UO-a sjednica je protekla u improviziranim uvjetima koji su izravna
posljedica toga što Upravni odbor HBS-a, koji je zadnju sjednicu imao još u veljači, nije izvršio svoju
statutarnu zadaću pripreme skupštine. Tako se na početku sjednice najprije moralo raščistiti tko je
uopće član Saveza, a tko ne, budući da je aktualni Upisnik HBS-a bio neažuriran, a na sjednici nije bilo
ni Statuta ni drugih službenih podataka iz kojih bi se dalo ustanoviti stanje članstva. Klubovi koji više
nisu u članstvu navedeni su kao članovi, klub koji je u članstvu nije naveden, a posebna je zbrka bila
oko pridruženih i punopravnih. Nijedan dokaz o plaćenoj članarini nije podastrt (osim našega, koji smo
sami donijeli na sjednicu), a i što se mandata članica tiče vjerovalo se na riječ jer ni te dokumentacije
nije bilo (osim naše). Osim toga dio skupštinskih materijala podijeljen je na samoj sjednici itd., tako
da se upravo zahvaljujući benevolentnosti nazočnih predstavnika i članova Upravnog odbora ZBS-a
sjednica uopće uspjela održati.
Uz nove mandate dosadašnjih predsjednika i direktora gg. Čekeza i Miškulina, novi tajnik Saveza je g.
Jasmin Majstorović, budući ekonomist, za kojeg slobodno možemo reći da je prvi dužnosnik HBS-a koji
je odrastao u badmintonu. U statut Saveza uvrštena je promjena kojom se omogućuje da se
dosadašnja Regija centar podijeli na Regiju ZBS-a i ostatak čime smo dobili pravo na prijeko
potrebnoga čovjeka u Upravnom odboru Saveza, a držimo da je to dobitak i za UO HBS-a, koji se u
prošlome mandatu nije proslavio. Novi član HBS-a postao je HBK Max čime je ostvaren jedan od
uvjeta koji je naš UO postavio klubu za prijem u članstvo Saveza.
Ujedno direktor Saveza g. Miškulin najavio je Izvanrednu skupštinu Saveza za rujan, a na istoj bi se
trebala popuniti nedostajuća dužnosnička mjesta iz skupštinskoga djelokruga.

PONUDA IZ DELNICA

Iz Delnica smo dobili ponudu za organizaciju ljetnih priprema sportaša. Zainteresiranima ponudu
prosljeđujemo na zahtjev.

2. srpnja

KRAJ SEZONE

Sezona 2007-8. završila je. Možemo biti zadovoljni učinjenim, a u redovnom polugodišnjem
programskom izvještaju koji je naš Upravni odbor upravo podnio ZŠS-u stoji rezime čitave sezone:
" Najveći sportski uspjeh u prvome polugodištu je četvrto mjesto Zvonimira Đurkinjaka (BK
Medvedgrad 1998) u konačnome poretku Evropskoga kupa 2007-8., u konkurenciji muških parova u
kojoj nastupa sa češkim reprezentativcem Bitmanom. Time je Đurkinjak u svojoj prvoj seniorskoj
sezoni ostvario I. kategoriju HOO-a kao prvi s tom kategorizacijom u našem badmintonu. Uz to Petra
Petranović (BK Stella) osvojila je prvo mjesto u Evropskom juniorskom kupu, žene pojedinačno (II.
kategorija HOO-a), a igrači Čimbur i Hoelbling (BK Medvedgrad 1998) u istom su natjecanju podijelili
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kategorija HOO a), a igrači Čimbur i Hoelbling (BK Medvedgrad 1998) u istom su natjecanju podijelili
3/4. mjesto kod muških parova (poredak se vodi pojedinačno). BK Medvedgrad 1998 pobjednik je
Međunarodne badmintonske lige, ekipne interlige Hrvatske i Slovenije koja je u sezoni 2007-8.
odigrana po prvi puta. Zagrebački igrači i klubovi i dalje drže apsolutni primat u natjecanjima
nacionalnoga prvenstva i kupa u svim konkurencijama i dobnim skupinama, tako da se kompetitivna
konkurencija sve više traži u međunarodnom sustavu natjecanja, osobito kod seniora i juniora.
Međunarodno prvenstvo Hrvatske, kao predolimpijski kvalifikacijski turnir, održano je uspješno uz
nastup igrača iz četrdesetak zemalja svijeta, a par Đurkinjak-Bitman došao je do finala. Natjecanja iz
nacionalnoga i gradskoga programa provedena su u potpunosti."
Podsjećamo, međutim, na administrativne rokove nacionalnoga saveza: s 1. srpnja počeo je ljetni
prijelazni rok koji traje do 15. rujna i u tome razdoblju igrači mogu slobodno mijenjati klub sukladno
Registracijskome pravilniku HBS-a. U slučaju bilo kakvih nedoumica stojimo na raspolaganju.

STANKA U TAJNIŠTVU

Napominjemo da će tajnik dio godišnjega odmora koristiti u razdoblju 8.-15. srpnja te će kroz to
vrijeme biti dostupan samo na mobitel. Sukladno dogovoru na Upravnom odboru tijekom ljeta neće
biti dužega odsustvovanja iz tajništva tako da će se svi administrativni poslovi obavljati bez bitnijih
zastoja.

30. lipnja

ODRŽANA IV. SJEDNICA UO-A

Večeras je održana IV. sjednica Upravnoga odbora Saveza na kojoj je glavna točka bila priprema za
predstojeću Izbornu i godišnju skupštinu našega nacionalnog saveza. Odbornici su raspravili
skupštinske materijale i definirali stavove ZBS-a po točkama dnevnoga reda sa željom da se ti stavovi
prenesu članstvu. Mišljenje UO-a donosimo u nastavku, a zapisnik i odluke donijet ćemo u
statutarnome roku.

STAVOVI I PREPORUKE SAVEZA GLEDE PREDSTOJEĆE SKUPŠTINE HBS-A

Upravni odbor Saveza na IV. sjednici donio je stavove i preporuke vezane uz Izbornu i godišnju
skupštinu HBS-a. Obzirom na značaj izborne skupštine, te interes Saveza da ona bude provedena u
punoj statutarnoj i zakonskoj korektnosti, UO ZBS-a ne vidi da je UO HBS-a izvršio svoju statutarnu
ulogu pripreme skupštine (Statut HBS-a 5.2, osmi navod) te se slijedom toga uočavaju manjkavosti u
mnogim dokumentima vezanim uz skupštinu, dotično:
- Upisnik HBS-a, kojim se regulira zakonska obveza evidencije članstva, nažalost je u očiglednom
raskoraku sa činjenicama i Statutom HBS-a te nije jasno na koji način će Verifikacijski odbor ustanoviti
stanje članstva, bez kojeg je nemoguće provesti verifikaciju;
- stoga preporučujemo svim članicama Saveza da na skupštinu ponesu dokaz o uplati članarine HBS-u
za 2008. godinu, kao i zadnje rješenje o registraciji kako bi se izbjegle neodumice oko toga tko je u
članstvu Saveza, a tko ne, te tko jest odnosno nije u mandatu;
- na naše prijedloge promjene Statuta HBS-a nikad nismo dobili odgovore UO HBS-a, dok s druge
strane vidimo da je na dnevni red uvršten prijedlog neimenovanoga predlagača, što svakako traži
razjašnjenje; - također, nisu poznati planovi rada i životopisi kandidata za funkcije koje su u
nadležnosti Skupštine;
Imajući u vidu da se na izbornoj skupštini polažu temelji za rad u idućem Olimpijskom ciklusu u koji
ZBS ulazi sa milijun i dvjesto tisuća kuna proračuna i četiri radna mjesta, Upravni je odbor ocijenio da
Savez ne smije prihvatiti skupštinska rješenja koja bi bila nelegalna odnosno nelegitimna te takvo
ponašanje preporučuje i svojim članicama.

26. lipnja

POVIJESTNI DATUMI PRI KRAJU SEZONE

Nismo baš skloni "kaditi" na ovim stranicama, ali moramo si priznati da sezona završava s dva
postignuća koja nije pretjerano nazvati povijesnima u ljetopisu kako zagrebačkog tako i hrvatskoga
badmintona. Naime, kao što javlja naša nacionalna webica, Zvonimir Đurkinjak dobio je od HOO-a
rješenje o prvoj kategoriji, dakle najvišoj koju naša krovna ustanova dodjeljuje aktivnim sportašima.
Zvonimir je to dobio na osnovu 4. mjesta u Evropskome kupu, muški parovi, koju je osvojio sa svojim
češkim suigračem Bitmanom. Ako se malo prisjetimo povijesti priznat ćemo da ovo postignuće - koliko
god da je možda došlo ranije od očekivanja - nije došlo neplanirano. Ono je zacrtano onoga časa kad
smo naš podmladak usmjerili prema natjecanjima koja su obuhvaćena kategorizacijom HOO-a i kad je
kontinuirani stručni rad omogućio da se iz sezone u sezonu osvajaju nove ili potvrđuju stare
kategorije - treća, druga - sve do časa kad je osvojena i ona najviša. Uz to borili smo se i za nove
kriterije kategorizacije u HOO-u. Čestitamo Zvonimiru, njegovom Medvedgradu, trenerima koji su ga
vodili kroz podmladačke godine i treneru Mao Hongu koji ga vodi u zadnje dvije sezone.
Drugi događaj, ništa manje značajan, jest završetak prvoga Tečaja za trenera badmintona, započetog
u rujnu 2006. (vidjeti rubriku Ljetopis) i obrazovanje prve zagrebačke i hrvatske generacije
badmintonskih trenera koja je stekla pravo da svoju titulu upiše u radne knjižice. Time je okončan
proces začet još prije desetak godina u kojem se već pojavila potreba za domaćim stručnim kadrom
koji bi bio obrazovan u skladu sa standardima Ministarstva znanosti, obrazovanja i športa te onima
Hrvatskoga olimpijskoga odbora. Premda je nositelj programa, izvedenog u sklopu Hrvatske olimpijske
akademije, naš nacionalni savez, čitava je kronologija Tečaja neraskidivo vezana uz ZBS - od onih
dana kada smo sastavljali program Tečaja i podnosili ga na ovjeru Ministarstvu, u čemu je
nezamjenjivu ulogu imao tadašnji predsjednik ZBS-a Marinko Šišak, do izvedbe programa pod okriljem
HOA u čemu je, kao stručna povjerenica HBS-a, ključnu uloga imala naša sadašnja predsjednica Lidija
Petrinović Zekan.
Uz čestitke našim diplomcima zadovoljstvo nam je navestii imena prvih zagrebačkih trenera, među
kojima je i troje članova našeg Upravnog odbora: Petra Bručić, Anja Gorup, Renata Hadžihalilović,
Silvio Jurčić, Vanja Kalinović, Marija Karapandža, Mišel Mihetec, Snježana Milešević, Zlatko Šavor i
Lidija Petrinović Zekan
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Lidija Petrinović Zekan.

24. lipnja

ODRŽAN SUSRET MARIBOR-ZAGREB

Prošle je subote u gradu pod Pohorjem održana badmintonska utakmica gradskih reprezentacija
Maribora i Zagreba, kao svojevrsni memento susretu održanom u jeku Domovinskoga rata 1992.
godine, u vrijeme kad su se obje susjedne države tek stvarale. Našu ekipu predvodio je odbornik Silvio
Jurčić, ujedno izbornik nacionalne vrste, i jedini igrač koji je nastupio i na tome prvom susretu.
Spomenimo i rezultat, premda u ovoj prigodi nije najvažniji - Zagreb je slavio rezultatom 5:4, a naši
su igrali u sastavu Maja Šavor, Martina Skorup, Zvonimir Đurkinjak, Karlo Barta te Jurčić kao trener-
igrač. Po završetku susreta domaćini su priredili domijenak za sve sudionike.

ŠKOLSKA LIGA - LJESTVICE

U rubrici Školski badminton ispravljamo neke manjkavosti u poretku, uz ispriku.

20. lipnja

IV. SJEDNICA UO-A

Predsjednica Saveza sazvala je IV. sjednicu Upravnoga odbora za ponedjeljak 30. lipnja 2008. uz
sljedeći prijedlog dnevnog reda:
1. Ovjera zapisnika i odluka III. sjednice.
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti.
3. Izvještaj o programskome i financijskome izvršenju za prethodno razdoblje s izvršenjem odluka s
prethodne sjednice
4. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje
4.1 Skupština HBS-a
4.2 Godišnji odmori u Savezu
5. Ostalo
Podsjećamo na točku 5.1.3 Poslovnika Saveza: Ukoliko odbornici, ili osobe koje su pozvane da
sudjeluju na sjednici, nisu u mogućnosti ili namjeri doći na sjednicu dužni su o tome na vrijeme
izvijestiti.

PONUDA IM STUDIJA

Zagrebačka dizajnerska i marketinška tvrtka IM Studio nudi gradskim sportskim udrugama suradnju
na području web-dizajna, aplikacija i grafičkih rješenja. Opširnije na www.innovativem.eu .

19. lipnja

PREDSJEDNICA SAZVALA UO

Predsjednica Saveza danas je sazvala IV. sjednicu Upravnoga odbora Saveza za ponedjeljak 30. o.m.
Poziv ćemo objaviti u statutarnome roku do kad će biti poslani i materijali odbornicima. Obzirom na
glavnu temu predstojeće sjednice - Izborna skupština HBS-a - podsjećamo da je danas na webici
HBS-a objavljen skupštinski poziv te pozivamo članstvo da nam se javi sa svojim stavovima i
viđenjima vezanim uz najvažniji upravni čin u nacionalnom olimpijskome ciklusu.

ODRŽANA IZBORNA SKUPŠTINA ZŠS-A

Prošloga utorka održana je Izborna skupština ZŠS-a na kojoj je dosadašnji predsjednik g. Tomislav
Šepec dobio povjerenje na još četiri godine, ne čemu mu čestitamo. Spomenimo i da je "rodna
klauzula" koja je preporučena od strane Međunarodnog olimpijskog odbora - i koja je prihvaćena od
HOO-a - i te kako ozbiljno primijenjena u ZŠS-u - od 11 članova novog Upravnog odbora čak su četiri
žene, što je osjetna razlika u odnosu na prijašnje mandate UO-a. Radi se o klauzuli da upravni odbor
saveza ne može biti sastavljen od predstavnika samo jednoga spola. Tu smo klauzulu uvrstili i u naš
Statut, a spomenimo da smo taj prijedlog zimus poslali HBS-u, međutim niti je prihvaćen (koliko
vidimo po dnevnom redu Skupštine), niti smo na isti dobili ikakav odgovor.

17. lipnja

PREDSJEDNICA POVUKLA KANDIDATURU

Predsjednica Saveza danas je, zbog proceduralnih razloga, povukla svoju kandidaturu za člana
Upravnoga odbora HBS-a.

ZBL - PARSKI TURNIR

O parskome turniru izvještava povjerenica Renata Hadžihalilović.
Ovogodišnji parski turnir je bio rekordan po broju parova. Nastupilo je čak 11 mješovitih parova, uz to
10 ženskih i 7 muških. Bilo je nekoliko uzbudljivih mečeva muških i ženskih parova zbog kojih se vrlo
glasno navijalo. Napetih mečeva je bilo i u mješovitim parovima, no šteta što su navijači utihnuli.
Poredak - MM: 1. Fran Nodilo/Matija Kraljić, 2. Zvonimir Bella/Ivan Pulko, 3. Luka Benčić/Borna
Drvodelić, 4. Miletić/Hafner, 5. Kostelac/Jelkić, 6. Landeka/Timko, 7. Zorić/Nikolić
ŽŽ: 1.Tara Kranjčec/Dorotea Sutara, 2.Dora Dragčević/Katarina Galenić, 3.Helena Kovač/Dora
Drvodelić, 4. Đomlija/Šarac, 5. Bačić/Požgaj, 6. Soldo/Soldo, 7. Hafner/Kozak, 8. Krtić/V.Pukšec, 9.
P kč /M P kš 10 P li ić/Š t ki
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Pekčec/M.Pukšec, 10. Pavlinić/Šutevski
MM: 1. Filip Špoljarec/Lucija Vlah, 2. Fran Nodilo/Tara Kranjčec, 3. Matija Kraljić/Dorotea Sutara, 4.
Hafner/Drvodelić, 5. Pulko/Galenić, 6. Bella/Kovač, 7. Drvodelić/Dragčević, 8. Šutevski/Đomlija, 9.
Landeka/Kozak, 10. Timko/Hafner, 11. MIletić/I.Soldo.

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA

Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora, donesenom zbog žurnosti, određujem da se za troškove
nastupa reprezentacije grada u susretu protiv Maribora vođi puta Silviju Jurčiću odobri predujam od
1000 kn. Odluku donosim 17. lipnja 2008.
Obrazloženje: odluku donosim kako bi se isplata izvršila na vrijeme obzirom na datum susreta.
Predsjednica Saveza mr. sc. Lidija Petrinović Zekan

16. lipnja

SLUŽBENI ADRESAR SAVEZA

Sukladno odluci Upravnoga odbora u rubrici O savezu, kao i u Adresaru izvršili smo tražene promjene
unutar naslova dužnosnika saveza i klubova te adresa koje koriste u komunikaciji. Sva komunikacija
koja se bude odvijala izvan ovih osoba odnosno adresa smatrat će se neslužbenom. Sve daljnje
ispravke i dopune moraju biti poslane s postojeće službene adrese.

POSLANI PRIJEDLOZI SKUPŠTINI HBS-A

U vezi najave da će HBS početkom srpnja održati Izbornu Skupštinu, te natječaja za dužnosnike koji
je u međuvremenu raspisan, danas smo HBS-u poslali svoje prijedloge. Radi se o ponovljenom slanju
dvaju prijedloga promjena u Statutu Saveza, koje je naš Upravni odbor poslao HBS-u još u veljači, a
na koje nikad nismo dobili odgovor:
- prijedlog rodne kvote, tj. statutarne uredbe kojom Upravni odbor ne bi mogao biti sastavljen samo
od članova jednoga spola;
- prijedlog uvođenja ZBS-a kao zasebne regije u HBS-u.
Sukladno Propisniku Saveza, članak 6.1, našu predsjednicu kandidirali smo za predstavnika u
Upravnom odboru HBS-a bilo po sadašnjem Statutu (predstavnik regije Centar) bilo po izmijenjenom
(predstavnik regije ZBS-a).

13. lipnja

PODSJETNIK

Podsjećamo na rok za autorizaciju osoba i kontakata iz službenoga adresara Saveza koji istječe 15.
o.m. Molimo pogledati obavijest od 3. o.m. Dopisi koji ubuduće budu upućivani od neautoriziranih
osoba i adresa neće se smatrati službenima.

10. lipnja

ODRŽAN KOLEGIJ TAJNIKA ZŠS-A

Redovni kolegij tajnika ZŠS-a imao je samo jednu točku dnevnoga - izbornu Skupštinu ZŠS-a, koja će
se održati u utorak 17. o.m. u 17 sati u zgradi Almerije. Na dnevnome redu bit će izbor predsjednika,
podpredsjednika te Upravnoga odbora ZŠS-a.

ODLUKA PREDSJEDNICE SAVEZA

Odlukom iz nadležnosti Upravnoga odbora, donesnom zbog žurnosti, dajem suglasnost na kandidaturu
Dragutina Šurbeka za podpredsjednika ZŠS-a. Odluku donosim 10. lipnja 2008.
Obrazloženje: odluku donosim na zamolbu kandidiranog imajući u vidu njegov sportski i dužnosničkii
životopis te razumijevanje za potrebe saveza kao što je naš.
Predsjednica Saveza mr. sc. Lidija Petrinović Zekan

PODSJETNIK

Podsjećamo na rok za autorizaciju osoba i kontakata iz službenoga adresara Saveza. Molimo pogledati
obavijest od 3. o.m.

5. lipnja

PARSKI TURNIR ZBL-E I PODJELA NAGRADA

Povjerenica Zagrebačke školske lige Renata Hadžihalilović najavljuje posljednju ligašku priredbu i
podjelu nagrada prvoplasiranima, za subotu 14. o.m. Poziv objavljujemo u rubrici Školski badminton.
Napominjemo da će se u Zlatnoj grupi podijeliti medalje i materijalne nagrade za 1-3. mjesto, te
diplome za 4-6. mjesto. Srebrna grupa i srednjoškolci će za prva tri mjesta dobiti samo medalje. U
nastavku donosimo i popis slavodobitnika, uz čestitke.
Zlatna grupa:
m I-IV: 1. Fran Galjer, 2. Borna DrvodeliĆ, 3. Antonio Barkidžija, 4.Amar Omerčahić, 5. Fran Kostelac,
6. Ivan Jelkić
ž I-IV: 1. Lucija Šarac, 2. Maja Pavlinić, 3. Katarina Galenić, 4. Dora Drvodelić, 5. Ivona Kozak, 6.
Karla Kovačević
m V-VI:: 1. Fran Galjer, 2. Mario Barkidžija, 3. Borna Drvodelić, 4. Antonio Barkidžija, 5. Fran
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Kostelac, 6. Ivan Jelkić
ž I-IV: 1. Dorotea Sutara, 2. Tara Kranjčec, 3. Lucija Šarac i Sara Đomlija, 5. Iva Bačić, 6. Iva Šutevski
m VII-VIII: 1. Fran Nodilo, 2. Matija Kraljić, 3. Luka Benčić, 4. Ivan Pulko, 5. Dan Miletić, 6. Vilim
Hafner
ž VII-VIII: 1. Dorotea Sutara, 2. Ana Soldo, 3. Tara Kranjčec, 4. Sara Đomllija, 5. Petra Caput i Iva
Soldo
srednjoškolci: 1. Pero Barkidžija, 2. Frano Lubura, 3. Ivica Boban
srednjoškolke: 1. Ana Grden, 2. Kristina Pokasić, 3. Ivana Mikinac
Srebrna grupa:
m I-IV: 1.Toni Gligić, 2. Dino Belas, 3. Petar Drobac
ž I-IV: 1. Lea Tandara, 2. Laura Slanc, 3. Dora Đomlija
m V-VI:: 1. Amar Omerčahić, 2. Filip Jagar, 3. Petar Drobac
ž V-VI:: 1. Dina Hrastović, 2. Karla Herceg, 3. Mateja Pukšec i Ivana Soldo
m VII-VIII: 1. Natko Klancir i Srđan Milaković, 3. Pavao Gusić i Nikša Maravić
ž VII-VIII: 1. Mateja Hafner, 2. Josipa Krtić, 3. Mirta Rode

PODSJETNIK NA KATEGORIZACIJU

Natjecateljska sezona je pri kraju te stoga ponovo podsjećamo klubove na značaj izdavanja
kategorizacija za igrače. Početkom jeseni - kad se bude radio plan za 2009. - kategorizacije će nam
biti jedan od osnovnih dokumenata za rangiranje članstva. Dakle, na stranicama HBS-a u rubrici
Linkovi nalaze se odnosni dokumenti - pregledajte Kriterije za kategorizaciju i ako vaš igrač ove
godine ima ostvaren kriterijski rezultat ne otežite sa zahtjevom. Obrazac zahtjeva također se može
učitati na istoj stranici, a ono što vam je dužan dostaviti nacionalni savez je zapisnik natjecanja na
kojem je kriterijski rezultat ostvaren.
Iako izgleda kao da još ima dosta vremena uzmite u obzir da postupak može potrajati, a nejasno je
kakvu evidenciju HBS vodi o svojim natjecanjima - npr. Veteransko prvenstvo Hrvatske trebalo je biti
održano prošle nedjelje, ali zasada nema nikakvih informacija o tome, a još je misterioznija sudbina
Ekipnog prvenstva Hrvatske za kadete koje je zakazano za ovaj vikend. Stoga preporučujemo da se
korespondencija s HBS-om obavi što prije.

3. lipnja

ZAPISNIK I ODLUKE III. SJEDNICE UO-A

U rubrici Akti saveza objavljujemo zapisnik i odluke III. sjednice Upravnoga odbora Saveza održane
29. prošlog mjeseca.

FESTIVAL BADMINTONA U OPATIJI

Hrvatski savez za športsku rekreaciju obavještava nas o jednoj zanimljivoj priredbi koja će se kao
"festival badmintona" u rujnu održati u dvorani Gorovo u Opatiji. O čemu se radi pogledajte u pozivu
koji donosimo u rubrici Natjecanja > Ostala natjecanja.

ISPRAVCI U PORETKU ZBL-A

Nakon uočenih propusta u poretku Zagrebačke badmintonske lige danas donosimo ispravljene verzije.

AUTORIZACIJA PREDSTAVNIKA I KONTAKTNIH ADRESA

Sukladno odluci 5 donesenoj na zadnjoj sjednici Upravnoga odbora molimo klubove da provjere svoje
službene predstavnike u Upisniku članica Saveza (rubrika o savezu) te da nam najkasnije do 15. lipnja
dostave eventualne izmjene i dopune:
- službenih adresa, faksa i elektroničke pošte kluba;
- osoba koje predstavljaju klub u službenoj komunikaciji sa njihovim faksom i e-adresom.
Molimo da se sve dopune i izmjene pošalju s naslova koji se sada vode kao službeni. Nakon 15. lipnja
sve izmjene i dopune uvrstit ćemo u Upisnik, a korespondencija koja ne bude stizala sa ovlaštenih
adresa smatrat će se privatnom, dakle neslužbenom.
Isto vrijedi i za dužnosnike Saveza s tim da smo autorizaciju adresa odbornika sproveli na samoj
sjednici UO-a te se ažurirana verzija već nalazi u rubrici Adresar.

2. lipnja

TURNIR "RODITELJ I DIJETE"

Badmintonski klub Medvedgrad 1998 i ove godine priređuje turnir "Roditelj i dijete". Turnir će se
održati u subotu 7. o.m. na Velesajmu. Poziv donosimo u rubrici Natjecanja > Ostala natjecanja.

29. svibnja

ODRŽANA III. SJEDNICA UO-A

Večeras je održana III. sjednica Upravnoga odbora Saveza na kojoj su uglavnom rješavana tekuća
pitanja. Među važnijim odluka ističemo da je odbornik Jurčić, ujedno i izbornik naše nacionalne
reprezentacije, zadužen da odredi reprezentaciju Zagreba koja će u lipnju izaći na ogled s
reprezentacijom Maribora sukladno s pozivom koji su nam uputili sportski prijatelji iz grada pod
Pohorjem.
Zapisnik i odluke bit će objavljeni u statutarnom roku.
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28. svibnja

DVANAESTINA ZA SVIBANJ

Danas je na račune klubova proslijeđena dvanaestina za svibanj. Razrada je dostupna na stranici Akti
Saveza > financijski plan za 2008.

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZV-A

Danas su na račune BK Medvedgrad i BK Max proslijeđene dvanaestine za objekte ZV-a za travanj.
Razrada iznosa dostupna je na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

21. svibnja

III. SJEDNICA UO-A

Predsjednica Saveza sazvala je III. sjednicu Upravnoga odbora za četvrtak 29. svibnja 2008. uz
sljedeći prijedlog dnevnog reda:
1. Ovjera zapisnika i odluka II. sjednice.
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti
3. Izvještaj o programskome i financijskome izvršenju za prethodno razdoblje
3.1 Izvršenje odluka II. sjednice UO-a
3.2 Izvještaj o CI 2008
4. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje
4.1 Upit BK Max u vezi II. selekcije
4.2 Prijedlog iz Maribora
5. Revizija službenoga adresara dužnosnika Saveza, klubova i njihovih predstavnika
6. Ostalo
Pozivi s pripadajućim materijalima bit će dostavljeni odbornicima danas, a ujedno podsjećamo na
točku 5.1.3 Poslovnika Saveza: Ukoliko odbornici, ili osobe koje su pozvane da sudjeluju na sjednici,
nisu u mogućnosti ili namjeri doći na sjednicu dužni su o tome na vrijeme izvijestiti.

19. svibnja

EKIPNO ŠKOLSKO PRVENSTVO ZAGREBA

Ovaj vikend je odigrano ekipno prvenstvo grada za uzrast III-VI. razred. Izvještava povjerenica
Hadžihalilović.
I u muškoj i u ženskoj konkurenciji su prve četiri ekipe kvalitetom odskakale od ostalih, pa smo u
polufinalima, finalima i mečevima za treće mjesto vidjeli veliku borbu za svaki bod. Najneizvjesnije je
bilo u finalu djevojčica gdje je pobjednik odlučen u trećem gemu parova.
Rezultati - dječaci:
1. Grigor Vitez (Ivan Timko, Ivan Jelkić), 2. Matko Laginja (David Landeka, Ivo Manzoni), 3. Trnjanska
(Fran Kostelac, Damir Hasanbašić)
- djevojčice:
1. Trnsko (Sara Đomlija, Iva Soldo), 2. Zapruđe (Dora Drvodelić, Miroslava Bernat), 3. N. Tesla
(Katarina Galenić, Ella Cvjetanović).
U idućoj školskoj godini sva ekipna osnovnoškolska i srednjoškolska natjecanja planirana su za
početak školske godine, kraj rujna ili početak listopada.

IZRESCI ZA ARHIV SAVEZA

Premda nije ni u kakvoj funkciji u Savezu doajena našega sportskog novinarstva g. Srećka Piršla doista
možemo smatrati suradnikom. Prateći dobar dio hrvatskoga tiska redovito izdvaja članke posvećene
badmintonu i dostavlja ih u tajništvo pomažući da naša arhiva - u kojoj najstariji prilog seže još u
1932. godinu - bude stalno ažurna.
U posljednjoj kuverti koju nam je g. Piršl dostavio nalazimo i dva članka posvećena tamnijoj strani
našeg sporta, a nema sumnje da novine vole takve teme. Prvi se odnosi na priznanje kineskoga
izbornika Li Yongboa da su Kinezi namiještali međusobne susrete olimpijskoga turnira u Sydneyu
2000. i Ateni 2004. sukladno portivnicima koje su Kinezi očekivali u finalu. No, kineski izbornik tvrdi da
se nema čega stidjeti jer da su interesi države uvijek iznad interesa pojedinca.
Drugi zanimljiv članak, pod uočljivim naslovom "Trećeplasirani ostali bez medalja" izašao je u
Večernjem nakon vrbovečkoga PH za mlađe juniore i mlađe kadete. Autor teksta tvrdi da
trećeplasirani nisu dobili medalje jer ih organizator, dakle HBS, nije dostavio u dvoranu. Obzirom da
ne vidimo nikakve primjedbe na ovaj postupak, očito nema prepreka da se nakon brončanih ukinu i
ostale medalje na našim nacionalnim prvenstvima.

17. svibnja

ČETVRTO KOLO ZŠL-A

Prošli vikend je odigran zadnji krug Zagrebačke badmintonske lige. Izvještava povjerenica Renata
Hadžihalilović. Nastupilo je 116 igrača i igračica koji nisu imali nikakve proljetne društvene obveze. Po
prvi puta je jedna diploma otišla u Konjščinu (dječaci V-VI. razred, srebrna grupa).
Rezultati - zlatna grupa:
dječaci I-IV.: 1. Fran Galjer, 2. Amar Omerčahić, 3. Filip Jagar
dječaci V-VI.: 1. Fran Galjer, 2. Tino Meco, 3. Fran Kostelac
djevojčice V-VI.: 1. Dorotea Sutara, 2. Tara Kranjčec, 3. Sara Đomlija
dječaci VII-VIII.: 1. Matija Kraljić, 2. Fran Nodilo, 3. Luka Benčić
djevojčice VII-VIII.: 1. Dorotea Sutara, 2. Ana Soldo, 3. Tara Kranjčec
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srednjoškolci: 1. Frano Lubura, 2. Ivica Boban
srednjoškolke: 1. Ana Grden, 2. Kristina Pokasić
Rezultati - srebrna grupa:
dječaci I-IV.: 1. Toni Gligić, 2. Dino Belas, 3. Petar Drobac
djevojčice I-IV.: 1. Lea Tandara, 2. Laura Slanc, 3. Dora Đomlija
dječaci V-VI.: 1. Amar Omerčahić, 2. Bruno Jednačak, 3. Patrik Sadaić
djevojčice V-VI.: 1. Dina Hrastović, 2. Ivana Soldo 3. Karla Herceg, 
dječaci VII-VIII.: 1. Nikša Maravić, 2. Srđan Milaković, 3. Natko Klancir
djevojčice VII-VIII.: 1. Mateja Hafner, 2. Josipa Krtić, 3. Mirta Rode
U ovoj sezoni je nastupilo ukupno 261 natjecatelj, od toga 68 u zlatnoj i 193 u srebrnoj grupi. Podjela
nagrada  i turnir parova biti će  u subotu 14. lipnja u 10h, o čemu će još biti obavijesti. Potpuni
rezultati zadnjega kruga kao i ukupni poredak dostupni su u rubrici Školski badminton. Čestitke svim
slavodobitnicima!

ZANIMLJIVA IDEJA IZ MARIBORA

Mariborski badmintonaši obratili su se svojim zagrebačkim sportskim prijateljima sa zanimljivom
idejom. Naime, 1992. godine, u jeku rata i borbe za međunarodnu afirmaciju dvaju susjednih i tek
osamostaljenih zemalja, u Mariboru je održan meč između Mariborčana i Zagrepčana. U želji da
nekako obilježe uspomenu na taj susret Mariborčani predlažu da se u lipnju održi badmintonska
utakmica dvaju gradskih reprezentacija u najjačim sastavima. Prijedlog je: 3M - 2Ž - 2MM - 1ŽŽ -
1MŽ. Upravni odbor upravo razmatra mogućnost da se odazovemo toj inicijativi, uzimajući dakako u
obzir lipanjske obveze naših vodećih igrača.

PRESELJENJE SPORTSKE AMBULANTE

ZŠS obavještava sve svoje članice da će Sportska ambulanta početi s radom na novoj lokaciji - u
zgradi Almerije, Vukovarska 284 - od ponedjeljka 26. svibnja. o.g.

12. svibnja

MEDVEDGRAD PRVI SLAVODOBITNIK MBL-A

Prva sezona Međunarodne badmintonske lige - dotično interlige slovenskoga i hrvatskoga badmintona
- završila je prošle nedjelje posljednjim kolom i konačnom pobjedom zagrebačke ekipe BK
Medvedgrad 1998 koja se time upisala na počasno mjesto ovoga natjecanja. Sve čestitke
Medvedgradu u nadi da će se MBL uskoro proširiti i na Mađarsku, a i na ostale dobne skupine, i time
ublažiti razvodnjenu natjecateljsku konkurencijui od koje pati badminton na čitavome ovom području.

RASPORED RADA SELEKCIJA

Služba ZŠS-a za praćenje i kontrolu realizacije programa zamolila da dostavimo objekte i raspored
rada za trenere obaju naših selekcija. Podatke dajemo i na našim stranicama:
I. selekcija, trener Mao Hong, Teniski i badmintonski centar Turbo limač, ZV- paviljon 25:
- svaki dan ujutro 9-11 i popodne 16-18.
II. selekcija - trener Karol Hawel:
- ponedjeljak 20.30-22.00h (pav.25 ZV);
- utorak 16.00-18.00h (pav.18 ZV);
- srijeda 8.30-10.30h (pav.18 ZV);
- četvrtak 16.00-18.00h (pav.18 ZV);
- petak 8.30-10.30h (pav.18 ZV).

8. svibnja

POZIV NA SPORTSKE IGRE MLADIH

Organizacijski odbor Sportskih igara mladih poziva saveze i klubove da se uključe u ovogodišnje
priredbe SIM-a. Podsjećamo: među deset sportova iz programa Igara je i badminton. Opširnije u
našoj rubrici Natjecanja.

HBK MAX POKRENUO INTERNETSKE STRANICE

HBK Max, klub koji ističe kandidaturu za članstvo u Savezu, pokrenuo je svoje internetske stranice.
Moderno dizajnirana webica s mnoštvom informacija o klubu i badmintonu nalazi se na mrežnome
mjestu www.maxbadminton.hr .

PONUDA SPORT GL-A

Tvrtka Sport GL u Veslačkoj nudi sportašima masažu i saunu po promotivnoj cijeni od 100 kn za 45
minuta. Opširnije na www.glfitness.hr .

SMETNJE NA VEZAMA

Ovo je već postala naša uobičajena rubrika no moramo reći da u zgradi Almerije još uvijek traju
radovi na različitim razinama pa tako i onim digitalnim. Imamo poveremenih zastoja u telefoniji, ali i
na serveru ZŠS-a koji pokazuje dosta svojevoljnoga funkcioniranja. Zbog toga povremno nestaju već
uspostavljene staze i sadržaji, pristup internetu je kronično otežan, ali vjerujemo da će se uz malo
strpljenja stvari uskoro stabilizirati.

6. svibnja
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POZIV NA IV. KOLO ŠKOLSKE LIGE

Četvrto kolo Zagrebačke lige održat će se u subotu 10. svibnja. (VII-VIII. i I-IV. razredi) te nedjelju
11. svibnja (V-VI. razredi i srednjoškolci). Poziv objavljujemo u rubrici Školski badminton uz ispriku
zbog zakašnjenja.

5. svibnja

OBAVIJEST SPORTSKE AMBULANTE

Sportska ambulanta poslala nam je danas sljedeću obavijest:
"Obavještavamo vas da je dana 8. i 9. svibnja 2008. termin za liječnički pregled svih vaših klubova.
Molimo vas da obavijestite klubove o terminu pregleda te da se istoga pridržavate jer za novi nema
mogućnosti. Radno vrijeme ambulante je od 8.30 - 19.00. Participacija za pregled iznosi 20 kn.".
Molimo da obavijest uzmete u obzir. Ambulanta i dalje radi u Domu sportova.

30. travnja

ODRŽANO PODMLADAČKO PH U VRBOVCU

Prvenstvo Hrvatske za mlađe juniore i mlađe kadete održano prošle nedjelje u Vrbovcu donijelo je
očekivanu prevlast naših klubova, u prvom redu igrača Medvedgrada 1998 i Maxa. Čestitke svim
osvajačima medalja sa željom da ih što češće viđamo na postoljima.
Posebno upozorenje klubovima (i roditeljima) - ne otežite sa zahtjevima za kategorizaciju HOO-a,
osobito za ml. juniore. Uputstva, kriteriji i obrazac su na stranicama nacionalnoga Saveza (rubrika
Linkovi) od kojeg morate zatražiti i službeni zapisnik natjecanja.

STIGLO RJEŠENJE GRADSKOG UREDA

Rješenjem br. 21001465 Gradski ured za opću upravu (GU) potvrdio je odluke Izborne skupštine
Saveza sa predmetnim promjenama u aktima i upravi – u prvome redu novim statutom i
predstavnicima Saveza - ali je GU istim aktom poništio izbor g. Marijana Rihtara za člana Upravnoga
odbora Saveza. Više o tome u članku Poništen izbor... na kraju današnjih obavijesti.

DVANAESTINA ZA TRAVANJ

Danas je na račune klubova proslijeđena dvanaestina za travanj. Razrada je dostupna na stranici Akti
Saveza > financijski plan za 2008. Obzirom na predstojeće praznike računajte na koji dan "počeka".

PONIŠTEN IZBOR M. RIHTARA ZA ČLANA UO-A

Kao što ste i primijetili rješenje Gradskog ureda nam je došlo više od dva mjeseca po održavanju
skupštine, a razlog tome je prigovor koji je uputio skupštinar BK Max g. Kraljić, sukladno najavi koju je
dao na kraju skupštinske sjednice.
Na temelju uobičajene procedure koja proizilazi iz prigovora Gradski ured za upravu (GU) zatražio je
od Saveza dodatnu dokumentaciju vezanu uz Skupštinu, a koju je Savez odmah i dostavio. Nakon
provedenoga uvida u slučaj GU je ustanovio da su priprema i sprovedba Skupštine protekle u
zakonskim okvirima i u skladu sa Statutom Saveza, o čemu svjedoči i rješenje. Međutim GU je našao
za sporno sudjelovanje Marijana Rihtara u onom dijelu sjednice koji je uslijedio nakon izglasavanja
novoga Statuta te je zatražio dodatnu dokumentaciju vezanu i uz taj spor. Savez je i to dostavio.
Podsjetimo na taj slučaj, koji je zabilježen i u skupštinskome zapisniku. Naime, zbog usklađenja sa
Zakonom o športu Savez je sve kandidate za upravne funkcije na vrijeme u više navrata upozorio da
po donošenju novoga Statuta Saveza više neće moći biti i suci i članovi uprave Saveza te da se moraju
odlučiti koja im je funkcija važnija. Oni koji žele biti u upravi moraju dati istup iz sudačke službe
HBS-u, a preporučili smo da kopiju toga istupa dostave i našem Savezu. Međutim na skupštinskoj
sjednici u trenutku izbora Upravnoga odbora Verifikacijska komisija ustanovila je da se g. Rihtar i
dalje nalazi u Upisniku sudaca HBS-a. G. Rihtar i predstavnik BK Stelle, koja ga je kandidirala, iznjeli
su tvrdnju da je HBS-u na vrijeme poslan istup g. Rihtara iz sudačke organizacije. Međutim ni klub ni
g. Rihtar nisu imali dokaze za to. Na prijedlog tajnika Saveza g. Rihtar je za vrijeme skupštine podnio
pisani istup iz sudačke organizacije. GU je taj pisani istup uzeo u obzir, ali je kao dopunski dokument
zatražio i ovjeru nacionalnoga saveza koji je jedini ovlašten za ažuriranje upisnika sudačkih
dužnosnika i koji je trebao potvrditi da je na vrijeme zaprimio istup g. Rihtara. Međutim nacionalni
savez se jasno očitovao da nikakav istup g. Rihtara nije primljen, a ni klub g. Rihtara nije imao
potvrdu o takvom činu. Jedini dokument kojim je raspolagao g. Rihtar je pisani istup koji međutim nije
dostavljen HBS-u nego direktoru HBS-a, a ni direktor nije potvrdio prijem.
Na osnovu svega iznijetoga GU je odlučio poništiti izbor Marijana Rihtara za člana Upravnoga odbora
Saveza. Budući da je prilikom izbora preostali, sedmi, kandidat za odbornika dobio ispodpolovičan broj
glasova jedno mjesto u Upravnome odboru ostaje ispražnjeno te će se popuniti na idućoj skupštini
Saveza kroz odgovarajući natječaj.

28. travnja

EKIPNO ŠKOLSKO PRVENSTVO GRADA

U subotu je održano Školsko ekipno prvenstvo grada za učenike VII-VIII. razreda (s pravom nastupa
mlađih, naravno) u organizaciji Školskog sportskog saveza Grada. Izvještava Renata Hadžihalilović:
Kod dječaka je OŠ M. Laginje po peti put zaredom postala prvak, savladavši OŠ B. Kašića. Obje škole
su lako došle do finala, u kojem smo vidjeli najljepši meč dana između Žitnika i Špoljarca. Kod
djevojčica još lakša pobjeda za OŠ Zapruđe. Šteta što badminton niti ove godine nije u državnoj

Zagrebacki badmintonski savez http://www.zabad.hr/

20 of 33 3.1.2009 11:04



završnici školskih sportskih klubova.
Rezultati:
M: 1. M. Laginja (Dorian Žitnik, Nikša Maravić), 2. B. Kašić (Filip Špoljarec, Sven Brzović), 3. V.
Holjevac (Dan Miletić, Mihaello Jurenić)
Ž: 1. Zapruđe (Lucija Vlah, Dora Drvodelić), 2. V. Holjevac (Renata Matić, Lara Ivanić), 3. Trnsko
(Đomlija, Soldo).
Spomenimo da se u rubrici Školski badminton nalaze rezultati posljednjeg kola i jakostna ljestvica
Školske lige s kojima smo malo zakasnili, zbog tehničkih razloga.

ODRŽANA IZVJEŠTAJNA SKUPŠTINA ZŠS-A

Prošloga četvrtka održana je Izvještajna skupština ZŠS-a. Iako je najavljena priredba, vezana uz
gradonačelnika i službeno otvaranje novoga sjedišta ZŠS-a u centru Almerija, otkazana Skupštinari su
u radnome dijelu sjednice brzo usvojili izvještaj. Izborna skupština ZŠS-a najavljena je za lipanj.

24. travnja

POZIV IZ IZRAELA

Zanimljiv poziv stigao je iz Izraela na mnoge zagrebačke i hrvatske badmintonske adrese. Makabejski
badmintonski klub poziva na međunarodno prvenstvo u kategoriji do 17 godina koje će se održati
27.-29. srpnja. Zainteresiranima poziv šaljemo na zahtjev.

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZV-A

Danas su na račune BK Medvedgrad i BK Max proslijeđene dvanaestine za objekte ZV-a za ožujak.
Razreda iznosa dostupna je na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

22. travnja

TREĆI KRUG ZAGREBAČKE LIGE

Izvještava povjerenica Renata Hadžihalilović.
U trećem krugu Zagrebačke lige nastupilo je 150 igrača. Obilježje ovog kruga je da su se pojavili
kvalitetni mali igrači iz Vrbovca, jednog od naših najstarijih klubova. Iskreno se nadam da će nastaviti
kvalitetno trenirati i realizirati svoj talent. A stara vijest je da su Dorotea Sutara i Fran Galjer ponovno
pobijedili u dvije starosne skupine. Rezultati:
zlatna grupa
dječaci I-IV. razred: 1. Fran Galjer, 2. Borna Drvodelić, 3. Antonio Barkidžija  
djevojčice I-IV. razred: 1. Lucija Šarac, 2. Katarina Galenić, 3. Maja Pavlinić  
dječaci V-VI. razred: 1. Fran Galjer, 2. Mario Barkidžija, 3. Borna Drvodelić  
djevojčice V-VI. razred: 1. Dorotea Sutara, 2. Tara Kranjčec, 3. Lucija Šarac  
dječaci VII-VIII. razred: 1. Fran Nodilo, 2. Mario Duspara, 3. Matija Kraljić  
djevojčice VII-VIII. razred: 1. Dorotea Sutara, 2. Ana Soldo, 3. Tara Kranjčec  
srednjoškolci: 1. Pero Barkidžija, 2. Frano Lubura, 3. Miroslav Kočić  
srednjoškolke: 1. Ana Grden, 2. Kristina Pokasić, 3. Elena Kelac
srebrna grupa
dječaci I-IV. razred: 1. Toni Gligić, 2. Dino Belas, 3. Fran Polan  
djevojčice I-IV. razred: 1. Laura Slanc, 2. Lea Tandara, 3. Mia Baržić  
dječaci V-VI. razred: 1. Amar Omerčahić, 2. Filip Jagar, 3. Dario Džunić  
djevojčice V-VI. razred: 1. Karla Herceg, 2. Adrijana Savić, 3. Ivana Soldo  
dječaci VII-VIII. razred: 1. Mario Barkidžija, 2. Srđan Milaković, 3. Natko Klancir  
djevojčice VII-VIII. razred: 1. Josipa Krtić, 2. Mateja Hafner, 3. Marta Milas.  
Zadnji pojedinačni krug je na rasporedu 10. i 11. svibnja 2008.

ODRŽAN KOLEGIJ TAJNIKA ZŠS-A

Danas je održan redoviti mjesečni kolegij tajnika ZŠS-a, po prvi puta u novoj konferencijskoj dvorani
Almerije. U kraćem dnevnome redu naglasak je bio na obvezama članica koje još nisu održale svoje
izborne skupštine, te na obvezi registracije sportskih udruga u novopokrenutome upisniku sportskih
djelatnosti pri Gradskome uredu za obrazovanje i šport.
Također, tajnici su uspoznati s programom sportskoga hodočašća u Mariju Bistricu, koje će se održati
5. svibnja. Ukoliko ima zainteresiranih za odlazak autobusom molimo da se jave do četvrtka 24.
travnja. Opširnije informacije u tajništvu.

16. travnja

ZAPISNIK I ODLUKE II. SJEDNICE UO-A

U rubrici Akti Saveza donosimo zapisnik i odluke II. sjednice Upravnog odbora Saveza, održane 10.
travnja.

10. travnja

ODRŽANA II. SJEDNICA UO-A

Večeras je održana II. sjednica Upravnoga odbora Saveza na kojoj su uglavnom raspravljani
programski rezultati prvoga tromjesečja ove godine te rješavana tekuća pitanja. Odlučeno je da se
program tzv. sportskoga centra, kao dio programa rada II. selekcije, vezan uz angažman trenera
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p g p g , p g j , g
Karola Hawela riješi otvaranjem radnoga mjesta u Savezu, koje će se financirati iz planskih sredstava
centra (60.000 kn za 2008.).
Zapisnik i odluke bit će objavljeni u statutarnom roku.

SLOVENCI POZIVAJU

U subotu 24. o. m. u slovenskome Zagorju igra se Zagorje Open, turnir u četiri kvalitetne skupine:
natjecatelji, rekreativci, mlađi kadeti (do 13 godina) i poletarci (do 11). Više informacija kod voditelja
Jure Kelhera na e-adresi: jure.kelher@gmail.com .

9. travnja

DVANAESTINA ZA OŽUJAK

Danas je na račune klubova proslijeđena dvanaestina za ožujak. Razrada je dostupna na stranici Akti
Saveza > financijski plan za 2008.

ODRŽAN SASTANAK U ZŠS-U

Predsjednica i tajnik Saveza bili su danas na sastanku sa Stručnom službom ZŠS-a na kojem je
napravljena kraća analiza programskoga i financijskoga izvješća za 2007. te očekivanja i planova
Saveza u 2008. Predstavnici ZŠS-a koje je predvodio g. Jurica Turner, viši stručni suradnik za praćenje
realizacije programa, imali su dosta upita vezanih uz strukturu Saveza, najveće uspjehe, članstvo te
odnose s nacionalnim savezom. U svojim odgovorima predstavnici Saveza stavili su naglasak na
činjenicu da je Savez i dalje u fazi kada svaka pojedina godina donosi jasan napredak igrača na
evropskim i svjetskim ljestvicama, ali su istakli da će za održavanje toga ritma biti potrebna jača
financijska podrška stručnome radu.

7. travnja

SASTANAK SA STRUČNOM SLUŽBOM ZŠS-A

Predstavnici Saveza u srijedu će imati sastanak sa Stručnom službom ZŠS-a. Tema sastanka je opći
pregled rada u 2007. i očekivanja u 2008. Ovaj sastanak dio je aktivnosti koje ZŠS veže uz
predstojeću izbornu skupštinu koja se očekuje u lipnju.

4. travnja

U VEZI APELA HOO-A

U povodu tragične smrti mladoga zadarskog nogometaša Hrvoja Ćustića HOO, koji je jučer održao
Skupštinu i sjednicu Vijeća, uputio je apel sportskim savezima da odustanu od natjecanja na sam dan
posljednjega ispraćaja - u subotu 5. o.m. Tim povodom bilo je upita prema Savezu te smo dužni dati
objašnjenje - HOO je uputio samo apel, dakle poziv, koji nije obvezujuć pa tako svaki nacionalni savez
sam odlučuje hoće li se odazvati ili ne. Budući naš nacionalni savez nije odgodio prethodno zakazano
natjecanje ono će se održati prema rasporedu.

3. travnja

II. SJEDNICA UO-A

Predsjednica Saveza sazvala je II. sjednicu Upravnoga odbora za četvrtak 10. travnja 2008. uz
sljedeći predloženi dnevni red:
1. Ovjera zapisnika i odluka I. sjednice.
2. Ovjera odluka iz nadležnosti Upravnoga odbora koje je predsjednica Saveza donijela zbog žurnosti.
3.. Očitovanje o izvještaju ZŠS-a za 2007.
4. Izvještaj o programskome i financijskome izvršenju za prethodno razdoblje, s izvršenjem odluka s
prethodne sjednice
4.1 Izvršenje odluka I. sjednice UO-a
4.2 Tromjesečni izvještaj
5. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje
5.1 Zamolba BK Max za uvrštenje D. Sutare među perspektivne igrače Saveza
6. Ostalo
Pozivi s pripadajućim materijalima bit će dostavljeni odbornicima danas, a ujedno podsjećamo na
točku 5.1.3 Poslovnika Saveza: Ukoliko odbornici, ili osobe koje su pozvane da sudjeluju na sjednici,
nisu u mogućnosti ili namjeri doći na sjednicu dužni su o tome na vrijeme izvijestiti.

ISPRAVAK POZIVA NA ZŠL

Povjerenica Lige dostavlja ispravak. Zbog tehničkih razloga dobne će se konkurencije ipak igrati
uobičajenim redom: u subotu I-IV. i VII-VIII. razredi, u nedjelju V-VI. te srednjoškolci. Ispravak smo
sproveli i u pozivu u rubrici Školski badminton.

31. ožujka

ZŠL - III. KOLO

Objavljujemo poziv za III kolo Zagrebačke školske lige koje će se održati 12 i 13 travnja Skrećemo
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Objavljujemo poziv za III. kolo Zagrebačke školske lige koje će se održati 12. i 13. travnja. Skrećemo
pozornost da u subotnjem dijelu nastupaju V-VI. razredi i srednjoškolci, a u nedjeljnome ostali. Poziv
na natjecanje dostupan je u rubrici Školski badminton.

KOLEGIJ TAJNIKA ZŠS-A

Danas je u hotelu Panorama održan redoviti kolegija tajnika gradskih saveza. Iz dnevnoga reda
izdvajamo:
- izvještajna skupština ZŠS-a održat će se 24. travnja u 17 sati u prostoru Almerije, kojom prilikom će
se prirediti i ceremonijal svečanoga otvorenja ovoga novog sjedišta zagrebačkoga sporta. U
međuvremenu savezi su dužni razmotriti prijedlog financijskog i programskog izvještaja ZŠS-a za
2007. i do 14. travnja dostaviti eventalne primjedbe;
- izborna skupština ZŠS-a održat će se u lipnju, te se upozoravaju svi savezi koji još nisu održali svoje
izborne skupštine da na vrijeme izvrše tu obvezu kako bi njihovi predstavnici mogli sudjelovati u radu
Skupštine ZŠS-a;
- Hrvatska stranka umirovljenika započela je akciju kojom se djedovima i bakama s njihovom unučadi
omogućuje besplatan posjet sportskim natjecanjima. Akciju su stalnom kvotom besplatnih ulaznica
već podržali NK Dinamo i KK Cibona, a pregovara se i s ostalim vodećim gradskim kolektivima.
Zamolba se upućuje svim savezima.

DOTACIJE ZA OBJEKTE ZV-A

Danas su na račune BK Medvedgrad i BK Max proslijeđene dvanaestine za objekte ZV-a za prva dva
mjeseca 2008. Sukladno obavijesti, koju je početkom mjeseca poslao Gradski ured, dotacije za
objekte koji se nalaze u sklopu Zagrebačkoga velesajma Ured će slati savezima u mjesečnim
iznosima. Razreda iznosa dostupna je na stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

27. ožujka

DVANAESTINA ZA VELJAČU

Danas je na račune klubova proslijeđena dvanaestina za veljaču. Dotacije za objekte očekujemo već u
ponedjeljak, a početkom travnja trebao bi se uspostaviti redovan ritam mjesečnih doznaka, što znači
da bi dotacije sjedale na račune saveza u prvome tjednu svakoga mjeseca. Razrada je dostupna na
stranici Akti Saveza > financijski plan za 2008.

25. ožujka

POZIVI IZ ITALIJE

Talijani pozivaju na dva turnira:
- Đenovljani pozivaju na II. međunarodni turnir Ligurske rivijere, 3-4. svibnja. Opširnije na stranicama
www.genovabadminton.it;
- badmintonaši iz Malsa pozivaju na svoj XXI. međunarodni ekipni turnir koji se tradicionalno održava
na Duhove, 10-11. svibnja. Opširnije kod organizatora na e-adresi stefan.demarch@raiffeisen.it .

21. ožujka

SRETAN USKRS

Svim klubovima, igračima i dužnosnicima - te svim čitateljima naših stranica - želimo sretne uskrsne
blagdane! Tajništvo na stavlja s radom u utorak.

DOZNAKE ZA OBJEKTE

Gradski ured obavještava da će doznake za sportske objekte u sklopu Velesajma slati savezima u
mjesečnim dotacijama. Stoga ćemo iste prosljeđivati na račune klubova (Medvedgrad i Max) čim
stignu.

10. ožujka

ZAVRŠILO DESETO MP HRVATSKE

Završilo je deseto, jubilarno izdanje Međunarodnoga prvenstva Hrvatske koje nam je ove godine
donijelo najviše razloga za zadovoljstvo. Čak tri četvrtfinala naših igrača, te prvi hrvatski i zagrebački
predstavnik u finalu, najbolja su obljetnička čestitka koju smo si kao suorganizatori mogli poželjeti.
Međutim, zbog općega statusa našega sporta veoma je važno da ovi rezultati dobiju primjeren
medijski odjek pa u tom smislu bilježimo kratki pregled medijskoga odjeka najvažnijega, finalnog
dana: nacionalna televizija praktički je izignorirala događaj, Večernji nas je popratio vrlo dobro, a
Sportske novosti dale su tek skromni osvrt. Posebna priča je današnji Jutarnji koji o turniru ne donosi
ni retka (kao ni Vjesnik), ali zato u prilogu J2, u opširnom teksu "Prvaci koje ne znamo" na gotovo tri
stranice tematizira problem naših malih sportova i njihovih 360 medalja osvojenih prošle godine. U
opširnome tekstu slikom i riječju opisani su i problemi s kojima se susreće troje najuspješnijih naših
sudionika CI-a: Đurkinjak, te Čiča i Poznanović, ali bi zaključci o medijskoj podzastupljenosti nekih
sportova bili još uvjerljviji kad bi se i ostatak Jutarnjeg ponašao u skladu s porukom ovoga teksta
Merite Arslani.
No, kad se sjetimo da su za konferenciju za novinstvo, održanu uoči priredbe, svi organizatori i akteri
CI-a, osim direktora turnira, saznali tek iz novina - nije ni čudo...

ZAPISNICI SKUPŠTINE I UPRAVNOGA ODBORA
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ZAPISNICI SKUPŠTINE I UPRAVNOGA ODBORA

Danas objavljujemo zapisnike i odluke Izborne i godišnje skupštine Saveza te prve sjednice
Upravnoga odbora Saveza. Dokumenti se nalaze u rubrici Akti Saveza.

UPLATA PRVE DVANAESTINE

Sukladno odlukama skupštine, te na osnovu potpisanih programskih ugovora sa ZŠS-om danas u
rubrici Akti Saveza > Financijski plan donosimo i razradu naših mjesečnih dotacija, tzv. dvanaestina.
Kroz dvanaestine ZŠS će Savezu doznačivati mjesečne iznose za pet programskih stavaka, a iste će
se prosljeđivati na račune korisnika prema prikazanim iznosima. Dotacije po ostalim financijskim
stavkama, koje nisu uključene u dvanaestine, realizirat će se dinamikom priljeva na račun Saveza.

ODSUSTVO TAJNIKA

Upozoravamo da će tajnik Cvetnić zbog puta biti odsutan od sutra, 11. o.m. do Velikoga četvrtka 20.
o.m. Za žurne stvari nazvatii na mob. 091 26 06 957, ili se obratiti predsjednici Saveza gđi. Petrinović
Zekan.

7. ožujka

PETRA I SLUŽBENO PRVA

Objavom konačnoga poretka Evropskoga juniorskog kupa Petra Petranović je i službeno proglašena
pobjednicom toga natjecanja. Uz Petru još je nekoliko zagrebačkih juniora ostvarilo plasmane među
prvih deset:
M: 4. Hoelbling; 8. Čimbur;
MM: 3-4. Hoelbling i Čimbur;
ŽŽ: 4. Majstorović; 9-10. Petranović;
Čestitamo!

POTPISANI UGOVORI SA ZŠS-OM

Danas je ZŠS sazvao predstavnike gradskih saveza na potpisivanje ugovora o sufinanciranju
sportskoga programa za 2008. U našem slučaju radi se o bateriji od šest zasebnih ugovora kojima se
reguliraju pojedine stavke programa, a kojima ZŠS preuzima obvezu mjesečne dostave sredstava, a
Savez namjensko trošenje i redovno financijsko i programsko izvještavanje. Većini klubova je naravno
najvažnija mjesečna dotacija, tzv. dvanaestina, koja je ugovorom (članak 3) regulirana na takav način
da uključuje sljedeće stavke (u zagradi je ukupan godišnji iznos):
1) oprema i rekviziti (15.000 kn)
2) perspektivni sportaši (30.000 kn)
3) stručni rad - honorarni (108.500 kn)
4) natjecanje (50.000 kn)
5) funkcioniranje saveza - materijalni troškovi (12.000 kn).
To daje ukupan iznos od 215.500 kn, što daje dvanaestinu u iznosu od 17.958,33 kn.
Ostale programske stavke, koje nisu uključene u dvanaestinu (npr. sportski objekti, velike priredbe,
sportski centri i dr.), doznačivat će se prema dinamici utvrđenoj zasebnim ugovorima - mjesečnoj,
tromjesečnoj ili prigodnoj. U ponedjeljak ćemo objaviti i razradu dvanaestina po klubovima i
proslijediti iznose na račune korisnika.

5. ožujka

POČINJE CI 2008

U dvorani II. Doma sportova sutra počinje deseto izdanje Međunarodnoga prvenstva Hrvatske. Kao
suorganizatori možemo biti ponosni na deset odrađenih godina u kojima je ovaj turnir stekao svoje
mjesto u međunarodnome kalendaru i učvrstio se u programu Evropskoga kupa. Ždrijeb i satnicu
možete naći na turnirskim stranicama www.cro.inter.com, a o šansama naših porazgovarali smo s
našim odbornikom Silvijem Jurčićem ujedno i izbornikom nacionalne reprezentacije.
- Šanse parova veće su od šansi pojedinačnih igrača. Najviše očekujemo od Đurkinjaka i Bitmana
premda ni dobar rezultat u miksu ili ženskom paru ne bi trebao biti veliko iznenađenje. Kod pojedinaca
u obje konkurencije dosta toga zavisi od ždrijeba i trenutačne forme, ali očekujemo da se najbolji
probiju u glavni turnir.
U svakom slučaju naši zavrjeđuju podršku s tribina. Izbornik Jurčić poručuje gledateljima da
rezerviraju i termin u nedjelju prije podne.
- Mislim da Đurkinjak i njegov češki suigrač imaju realne izglede za ulazak u finale.

STIŽU DVANAESTINE!

Premda iz ZŠS-a još nismo dobili najavljene ugovore kojima bi se regulirale međusobne obveze i prava
vezana uz proračunske dotacije, prva dvanaestina - ona za siječanj - trebala bi se do petka naći na
računima gradskih saveza. Nemamo još informacije o tome što će sve biti uključeno u mjesečni iznos
(tzv. razrada) no vjerujemo da će i taj podatak biti dostavljen do petka.

STIGLA DOTACIJA ZA SPORTSKE ŠKOLE

Iz Gradskoga ureda stigao je i iznos namijenjen za sportske škole, za razdoblje rujan-prosinac.
Obračun se vodi po novome programu u uključuje sljedeće klubove i iznose:
BK Medvedgrad 1998 - 2 odjeljenja - 4.200 kn
BK Max - 2 odjeljenja - 4.200 kn
BK Stella - 2 odjeljenja - 4.200 kn
Novac će klubovima biti proslijeđen sutra
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Novac će klubovima biti proslijeđen sutra.

3. ožujka

PETRA OSIGURALA NASLOV U EJK-U

Iako su prema očekivanju Azijcii poharali MJP Nizozemske Petra Petranović je ulaskom u osminu finala
odradila kvotu potrebnu za potvrđivanje naslova pobjednice Evropskoga juniorskoga kupa 200VII-
VIII.. Premda službenu ljestvicu još čekamo već se može čestitati: Petri, njenom klubu BK Stella, i
svima koji su pridonijeli prvom ženskome pojedinačnom i ujedno petom ukupnom trijumfu hrvatskih
igrača u ovom natjecanju. Kako svjedoči Neven Rihtar koji je bio uz teren u Haarlemu Petri su ovi
rezultati važni upravo da bi se uvjerila da može ne samo igrati protiv najboljih evropskih igračica nego
i pobjeđivati. Važno iskustvo koje bi svoj puni efekt moglo imati za godinu dana na Evropskome
juniorskom prvenstvu.

MAXOVCI GOSTI VORIJA & CO

BK Max nastavlja praksu druženja s vodećim sportskim kolektivima grada. Jučer je desetak mladih
članova kluba bilo u gostima kod RK Zagreba na utakmici u kojoj su zagrebaši svladali njemački HSV.
Uz davanje podrške iz publike maxovcima su počasne ulaznice omogućile i da se na licu mjesta uvjere
kako u dvoboju ravnopravnih suparnika uvijek pobjeđuje onaj koji prolije više znoja.

29. veljače

ODRŽANA IZBORNA SKUPŠTINA SAVEZA

Jučer je u Domu sportova održana Izborna skupština Saveza. Skupštinari su jednoglasno donijeli akte
koji će uređivati rad Saveza u sljedeće četiri godine, a (re)izabrano je i vodstvo Saveza: za
predsjednicu Lidija Petrinović Zekan, za tajnika Ratko Cvetnić, za članove Upravnoga odbora Davor
Đurđević, Anja Gorup, Silvio Jurčić, Marijan Rihtar, Damir Skorup i Šime Zekan. Zapisnik i odluke
donijet ćemo u roku predviđenom Poslovnikom Saveza (>Akti Saveza), a i ostale podatke na ovim
stranicama ažurirat ćemo nastalim promjenama u što skorijem roku.

I. SASTANAK UO-A

Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan sazvala je danas I. sjednicu Upravnoga odbora za petak
7. III. u 18 sati u Domu sportova, dvorana II, uz sljedeći prijedlog dnevnoga reda:
1. Razrada izvršenja programskoga i financijskoga plana za iduće razdoblje.
2. Prijedlog za suradnju TC Concordija
3. Usklađenje s HBS-om u vezi predstojećih Olimpijskih igara mladih
4. Ostalo
Poziv s materijalima po dnevnome redu bit će odbornicima poslan tijekom poslijepodneva. Obzirom na
održavanje MP Hrvatske u istome prostoru moguće je da se sjednica održi u jednoj od pokrajnjih
prostorija. Molimo odbornike koji ne budu u mogućnosti sudjelovati na sjednici da to najave.

27. veljače

PODSJETNIK ZA SKUPŠTINU

Još jednom skrećemo pozornost na to da će se Skupština Saveza održati u Domu sportova, dakle u
starome sjedištu Saveza, u sobi 16 s početkom u 18 sati. Molimo klubove i njihove predstavnike da sa
sobom ponesu ispunjene i ovjerene pristupnice. Također podsjećamo da nakon usvajanja novoga
Statuta (točka 8) suci Saveza više neće imati pravo sudjelovanja u radu uprave Saveza pa
upozoravamo klubove da iskoriste mogućnost imenovanja zamjenskoga predstavnika za ostatak
sjednice.

PROGRAM ZŠS-A JOŠ U PRIPREMI

Iako smo očekivali da će do naše skupštine ZŠS savezima već dostaviti ugovore o financiranju
programa za 2008. ti su ugovori još uvijek u pripravi. Stoga ni Savez ne može potpisati ugovore sa
svojim članicama koje su u programu, a nema naravno još ni prve ovogodišnje dvanaestine. No,
uzimajući u obzir da je upravo u tijeku glavni dio preseljenja - selidba računovodstva - vjerujemo da
će stvari već za koji dan biti riješene.

22. veljače

II. KOLO ZAGREBAČKE LIGE

Prošli vikend odigrano je drugo ovosezonsko kolo Zagrebačke lige. Izvještava Renata Hadžihalilović.
Zanimljivost je da je turnir po prvi puta mogao nositi ime međunarodni. Naime, uz igrače iz raznih
dijelova zemlje (veseli dolazak više igrača iz Kutine), nastupili su i igrači iz Banja Luke koji su se kući
vratili zadovoljni i puni pozitivnih utisaka. Ukupno je nastupilo 130 igrača. Najuspješniji pojedinac je
Dorotea Sutara, kojoj je bilo svejedno igra li protiv mlađih ili starijih; pobijedila je u obje dobne
skupine.
ZLATNA GRUPA
dječaci I-IV. razred: 1. Borna Drvodelić , 2. Antonio Barkidžija , 3. Fran Galjer
djevojčice I-IV. razred: 1. Lucija Šarac , 2. Maja Pavlinić, 3. Katarina Galenić
dječaci V-VI. razred: 1. Fran Galjer, 2. Mario Barkidžija, 3. Borna Drvodelić
djevojčice V-VI. razred: 1. Dorotea Sutara, 2. Tara Kranjčec, 3. Lucija Šarac
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dječaci : 1. Fran Nodilo, 2. Luka Benčić, 3. Matija Kraljić
djevojčice VII-VIII. razred: 1. Dorotea Sutara, 2. Ana Soldo, 3. Sara Đomlija
srednjoškolci: 1. Pero Barkidžija, 2. Frano Lubura, 3. Aleksandar Egić
srednjoškolke: 1. Jelena Bobinac, 2. Ana Grden, 3. Elena Kevac.
SREBRNA GRUPA
dječaci I-IV. razred: 1. Petar Drobac, 2. Fran Polan, 3. Dino Belas
djevojčice I-IV. razred: 1. Lea Tandara, 2. Laura Slanc, 3. Dora Đomlija
dječaci V-VI. razred: 1. Filip Jagar, 2. Amar Omerčahić, 3. Nikola Gusić
djevojčice V-VI. razred: 1. Petra Ištvanić, 2. Mateja Pukšec, 3. Dina Hrastović
dječaci VII-VIII. razred: 1. Natko Klancir, 2. Pavao Gusić, 3. Domagoj Ćevid
djevojčice VII-VIII. razred: 1. Mateja Hafner, 2. Mirta Rode, 3. Josipa Krtić.
Potpuni izvještaj i ljestvice su u rubrici Školski badminton. Voditeljica se ispričava se zbog
nedostataka podataka za neke igrače na rang-ljestvicama do kojih je došlo zbog tehničke greške
organizatora. Ujedno moli voditelje i trenere da dostave podatke koji nedostaju.

POZIVI IZ AUSTRIJE

ASV Pressbaum poziva na Ekipno međunarodno kadetsko prvenstvo Pressbauma, otvoreno za klubske
ekipe. Turnir će se održati 27-29. lipnja, a odmah nakon toga predviđen je jednotjedni regionalni
kamp Badmintonske Evrope za istu dob (1993. godište i mlađi). Opširnije informacije dostupne su na
naslovu www.asv.at a spomenimo da je u redovnoj ponudi kampova i onaj najpopularnjii, porečki,
kojega Austrijanci priređuju 22-28. lipnja pod vodstvom novozelandske legende i našega starog
prijatelja Richarda Pursera.

U VEZI SKUPŠTINE SAVEZA

Još jednom skrećemo pozornost članovima Skupštine Saveza i kandidatima za dužnosnička mjesta da
se predviđenim usvajanjem novoga Statuta Saveza uskraćuje mogućnost sudjelovanja u upravi
Saveza svim sucima HBS-a. Stoga molimo sve koji su kao suci Saveza navedeni u Upisniku sudaca
HBS-a - službenome registru sudačkih dužnosnika u hrvatskome badmintonu - da ili odustanu od
sudjelovanju u upravi Saveza ili se povuku iz Upisnika. U potonjem slučaju molimo poslati
odgovarajući dopis HBS-u i kopiju našem Savezu kako na skupštinskoj sjednici ne bi bilo problema.

OIM U SINGAPURU

Prve Olimpijske igre mladih, zakazane za 2010. održat će se u Singapuru. Tako je jučer odlučio MOO
na svojoj sjednici. Od Singapura očekujemo dobar tretman za naš sport, a od MOO-a da što prije
precizira dobnu granicu za kandidate.

BLIŽI SE CI

Međunarodno prvenstvo Hrvatske, Croatian International, bliži se svome rekordnom izdanju. U
današnjem dnevnom tisku dosta je prostora posvećeno konferenciji za tisak koju je održao direktor
turnira Željko Miškulin. Uz obećavajuće najave, poklonike badmintona dodatno će zabaviti procjene
direktora o izgledima naših igrača.

18. veljače

SAZVANA GODIŠNJA I IZBORNA SKUPŠTINA SAVEZA

Objavljujemo poziv na izbornu i godišnju skupštinu Saveza. Poziv je - zajedno s materijalima po
predloženome dnevnom redu i skupštinskom prijavnicom - dostupan u rubrici Akti Saveza. Skupština
će se održati u Domu sportova, 28. o.m. s početkom u 18 sati.

ODRŽANA XIV. SJEDNICA UO-A

Četrnaesta sjednica Upravnoga odbora Saveza održana je u petak navečer u novom sjedištu Saveza u
zgradi Almerije. Zapisnik i odluike ove sjednice koju je u izočnosti predsjednice Petrinović Zekan vodio
odbornik Rihtar, dostupni su u rubrici Akti Saveza.

15. veljače

ZAVRŠIO ROK ZA KANDIDATURE

Završetkom roka za kandidature za dužnosnike Saveza bilježimo sljedeće podneske klubova:
- za predsjednika Saveza: Lidija Petrinović Zekan (kandidatura BK Medvedgrada 1998);
- za tajnika Saveza: Ratko Cvetnić (BK Nika);
- za članove Upravnoga odbora Saveza: Davor Đurđević (BK Zagreb Maksimir), Anja Gorup (BK Nika)
Silvio Jurčić (BK Zagreb Maksimir), Igor Kraljić (BK Max), Marijan Rihtar (BK Stella), Damir Skorup
(BK Purger), Šime Zekan (BK Medvedgrad 1998);
- za stegovnoga suca Saveza - nema kandidatura.
Valjanost kandidatura provjerit će danas Upravni odbor na svojoj posljednjoj sjednici u ovom sazivu.

REKORDNI ODZIV NA CI

Još nije prošlo ni dva tjedna od završetka roka za prijave, a HBS već izlazi s prvim informacijama o
turniru. Radi se o nedvojbeno rekordnome odzivu. Kao suorganizatori možemo reći da je turnir u
ovome svom predolimpijskom izdanju pokazao kako zaslužuje daleko bolji tretman u proračunu i
Grada i HOO-a. Nadamo se da nismo indiskretni ako otkrijemo tko će braniti hrvatske boje:
M: Rihtar, Zdenjak, Hoelbling, Čimbur, Đurđević, Barta, Vešligaj i Jurčić;
Ž: Petranović, Šavor, Majstorović;
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MM: Đurkinjak-Bitman (Češka), Čimbur-Hoelbling, Đurđević-Barta, Duspara-Ptiček;
ŽŽ: Poznanović-Čiča, Šavor – Dovydaityte (Litva), Petranović-traži suigračicu;
MŽ: Đurkinjak-Poznanović, Čimbur-Čiča, Jurčić-Majstorović.
Đurkinjak i Bitman drugi su nositelji u svojoj konkurenciji. Mogućnost da naše gledamo u nedjeljnom
programu je više nego pozivnica u Dom sportova: to bi bila upravo obveza svakoga ljubitelja
badmintona u našem gradu.

14. veljače

POZIV IZ ITALIJE

La Fortezza Badminton Club iz Savone u Italiji poziva na II. MP Ligurske rivijere koji će se održati 3. i
4. svibnja za različite kategorije igrača. Opširnije na www.genovabadminton.it/index_sav.html .

PODSJETNIK

Danas istječe rok za kandidature. Ponavljamo još jednom što se traži za valjanu kandidaturu:
- ovjereni kandidacijski listić
- kratki životopis
- kratki plan rada na dužnosti
Za eventualne kandidate za stegovnoga suca traži se i nacrt stegovnoga pravilnika.

PRORADILA E-POŠTA

Elektronička pošta Saveza privremeno je osposobljena. To znači da se kandidature mogu slati i na
info@zabad.hr i na e-adresu tajnika.

13. veljače

PODSJETNIK

Klubove podsjećamo da rok za podnošenje kandidatura za dužnosnike Saveza istječe sutra - četvrtak -
u 24 h. Molimo koristiti faks Saveza 6398 562 ili e-naslov tajnika Saveza rcvetnic@zgsport.hr .

11. veljače

MANDATI ČLANICA

Iz Gradskoga ureda stigla nam je obavijest da su sve članice Saveza u mandatu osim BK Ružmarinke
koja u protekle četiri godine nije održala izbornu Skupštinu. Stoga i upozorenje klubu da bez
ispunjenja te obveze klub neće imati pravo sudjelovati u radu Skupštine Saveza.

ZASTOJ U AKTIMA

Zastoj u rubrici Akti Saveza - (ne)dostupnost zapisnika i odluka zadnje sjednice UO-a - otklonjen je.
Molimo za razumijevanje tijekom ovih dana, a možda i tjedana, selidbe cijeloga sustava.

8. veljače

SAVEZ PRESELIO U ALMERIJU

Preseljenje u novi prostor Zagrebačkoga športskog saveza, poslovni toranj Almerija, na križanju
Vukovarske i Radničke, obavljeno je i Savez sada ima novu adresu: Vukovarska 284 (V. kat soba 512).
Novi telefon/faks glasi 63 98 562, premda moramo napomenuti da još nije sigurno hoće li taj broj i
ostati. Molimo da vodite računa o tome kako službena e-adresa Saveza info@zabad.hr neće biti u
funkciji sve do priključenja na novi server te će kroz to vrijeme poslužiti e-adresa tajnika Saveza
rcvetnic@zgsport.hr .

ODRŽANA SKUPŠTINA ZŠS-A

Skupština ZŠS-a održana je prošloga utorka i prema očekivanju usvojila je Plan za 2008. bez izmjena.
Jučer je Plan prošao Gradsko poglavarstvo i uskoro možemo očekivati prvu dvanaestinu. Kao što smo
već najavljivali Savez će za sve financijske doznake potpisati ugovor sa ZŠS-om, a potom će svi
korisnici – izvršitelji programskih aktivnosti - potpisati iste takve ugovore sa Savezom, u visini
sredstava koja su im određena proračunom.

XIV. SJEDNICA UO-A

Predsjednica Saveza mr. Petrinović Zekan sazvala je XIV. sjednicu Upravnoga odbora za petak 15.
veljače 2008. uz sljedeći dnevni red:
1. Ovjera zapisnika i odluka XIII. sjednice
2. Prijedlog plana rada Saveza za Olimpijski ciklus 2008-12. - dorada
3. Prijedlog plana rada Saveza za 2008. - dorada
4. Prijedlog novoga Statuta Saveza
5. Prijedlog Poslovnika Saveza
6. Evidencija kandidatura za dužnosnike Saveza
7. Imenovanje predstavnika Saveza u Povjerenstvo za nadzor stručnog rada
8. Zdravstvena zaštita na radu - odabir ovlaštenoga specijalista medicine rada
9. Ostalo
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Poziv sa materijalima za sjednicu poslan je odbornicima danas, a odbornici koji ne budu u mogućnosti
nazočiti sjednici mole se da to na vrijeme jave u tajništvo. Skrećemo pozornost da će se sastanak
održati u zgradi Almerije.

ZAPISNIK I ODLUKE XIII. SJEDNICE

U rubrici Akti Saveza donosimo zapisnik i odluke XIII. sjednice UO-a.

U SUSRET SKUPŠTINI SAVEZA

Provjera mandata - Danas smo Gradskome uredu za upravu uputili zahtjev za provjeru mandata
članica. Izvještaj naše referade očekujemo uskoro te ćemo ga i objaviti.
Rok za kandidature - Podsjećamo klubove da je rok za kandidature dužnosnika do 14. o.m u 24 h.
Također skrećemo pozornost na najavljenu promjenu broja faksa, koju smo ažurirali i u
kandidacijskome listiću (Akti Saveza > Skupština). U slučaju bilo kakvih nejasnoća molimo obratiti se
tajniku.

4. veljače

UZ PH 2008.

Među osobama po kojima ćemo pamtiti ovo prvenstvo posebno se ističu akterice najuzbudljivije točke
u programu: ženskog finala Petre Petranović i Maje Šavor. Premda je Petra zasluženo odnijela naslov
povratak Maje Šavor izazvao je mnogo pozitivnih emocija u dvorani Concordije i na neki način dao
poseban obol vrlo sportskoj i vrlo prijateljskoj atmosferi prvenstva. Luka Zdenjak (Team Europe!),
Zvonko Đurkinjak i Staša Poznanović sa po dva zlata, bili su najuvjerljiviji likovi na postolju, povratak
Vinka Vešligaja, omogućio je zagrebašima jedinu medalju, a Lucija Vlah (1994.) kao najmlađa
slavodobitnica dodatno je opravdala svoju nominaciju za razvojni program HOO-a.
Posebnu medalju - uz dvije osvojene na terenu - zaslužuje Andrea Žvorc koja je svoje PH praktično
odskakutala na jednoj nozi i tako pokazala što znači odnos prema parskim suigračima i klubu.
Promotrimo li rezultate u olimpijskom ciklusu koji upravo završava vidjet ćemo da su se medalje u
velikom postotku dijelile među klubovima ZBS-a. Ni ova godina nije iznimka. Stvari doduše nisu otišle
tako daleko kao 2006. kad su sve medalje ostale u gradu, ali sa smo jednom prepuštenom broncom
ZBS pokazuje da se shvaćanje badmintona u Zagrebu i izvan Zagreba sve više razlikuje i to naprosto
nije dobro - ni za ZBS ni za HBS - jer osim Čakovca i Dubrovnika u Hrvatskoj danas više nema
natjecateljskoga badmintona. Kako trend u proračunskoj podršci hrvatskome sportu sve više ide za
tim da se rekreacija odijeli od sporta (izvrstan članak na tu temu objavio je riječki Novi list u svome
jučerašnjem broju) vrijeme je da HBS reagira.
Evo i rasporeda zagrebačkih medalja po klubovima:
Medvedgrad 1998: 4 zlata - 3 srebra - 6 bronci
Stella: 1- 1 - 1
Purger: 0 - 1 - 1
Zagreb Maksimir: 0 - 0 - 1.

II. KRUG ZŠL-E

Naša povjerenica Renata Hadžihalilović poziva na II. krug Zagrebačke školske lige koji će se održati
16. i 17. o.m. na terenima Centra Turbo limač na Velesajmu. Poziv objavljujemo u rubrici Školski
badminton, a u brojan odziv ne sumnjamo. Ipak, skrećemo pozornost na upozorenje sudionicima i
gledateljima - još smo u zimskim mjesecima.

DANAS PRESELJENJE SAVEZA

U planu velike seobe sportskih saveza na Žitnjak danas je na rasporedu naš Savez. Stoga u periodu
prikopčavanja na novi komunikacijski hardver i softver molimo za vaše razumijevanje. Čim stranice - i
tajništvo - profunkcioniraju odmah ćemo se javiti. Do daljnjega još će bit na snazi stara poštanska
adresa - Trg K. Ćosića 11 - što posebno napominjemo glede kandidatura za dužnosnike Saveza.

31. siječnja

ODRŽANA XIII. SJEDNICA UO-A

Večeras je u tajništvu održana prva ovogodišnja sjednica Upravnoga odbora Saveza. Na rasporedu je
bila priprema izborne i godišnje skupštine te određivanje rokova i proceduralnoga tijeka za taj
najvažniji događaj u upravnome životu Saveza. Obzirom na opširnost razumljivo je da se nisu stigle
obraditi sve predviđene teme, pa će UO nastaviti rad na XIV. sjednici 15. veljače. Među zaključcima i
odlukama izdvajamo sljedeće:
- Skupština će se održati 28. veljače u 18 sati, a mjesto - Dom sportova ili zgrada Almerije - odredit
će se naknadno, nakon preseljenja tajništva;
- kandidacijski postupak za izbor dužnosnika saveza bit će otvoren do 14. veljače u ponoć, a 15.
veljače Upravni odbor će na svojoj XIV. sjednici pregledati sve pristigle podneske.
Potpuni zapisnik i odluke sjednice bit će objavljeni uskoro, a klubove odmah upozoravamo da se
kandidacijski listić nalazi u rubrici Akti Saveza > Skupština te da već mogu pristupiti podnošenju
kandidatura za svoje kandidate za dužnosnike Saveza. Obzirom na najavljeno preseljenje
upozoravamo na moguće zastoje u komunikaciji faksom te molimo klubove da o tome povedu računa.

30. siječnja

PRESELJENJE SAVEZA
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Red na preseljenje u zgradu Almerije došao je i na naš Savez. Početkom idućega tjedna stoga može
doći do zastoja u komunikaciji, ali nastojat ćemo da prijelaz bude što brži i bezbolniji.

UOČI PH

Ohrabrujući znakovi daju se iščitati iz prijava za Prvenstvo Hrvatske – nakon nekoliko sušnih sezona, u
kojima su se prijavljivali samo oni koji su imali izgleda za medalju, ovaj put ima nešto više hrabrih, a
bilježimo prijave iz pet zagrebačkih klubova. Kad bismo imali neku online kladionicu osnovno pitanje
bilo bi: hoće li Medvedgrad osvojiti svih pet naslova. Savršen motiv za ostale gradske klubove, osobito
naravno za Stellu - pokvariti Medvedgradu „give-me-five party“, i uzeti bar jedno zlato. Rihtar i
Petranović svakako se vide u tim kombinacijama, a i purgerašica Maja Šavor vraća se prema svojoj
staroj poziciji. Drugo je pitanje hoće li itko stati na postolje kraj zagrebačkih igrača, no to nije nešto
što bi nas trebalo osobito veseliti jer više govori o stanju stvari izvan Zagreba. U svakom slučaju
obilje motiva za dolazak u dvoranu Concordije u subotu i nedjelju.

29. siječnja

NADZOR STRUČNOGA RADA

Sukladno svome Pravilniku o nadzoru stručnoga rada, ZŠS je svim gradskim savezima dao rok do 15.
veljače ove godine da iz redova svoje struke predlože 2-5 kandidata koji bi ušli u Povjerenstvo ZŠS-a
za nadzor stručnoga rada u savezima i klubovima. Pravilnik je dostupan na stranicama ZŠS-a
(>Poveznice), u rubrici Program razvoja. Dopis ZŠS-a proslijeđen je našim odbornicima.

ČESTITKA F. PAVIŠIĆU

Na vijest iz Rima o uspješno položenome ispitu za kontinentalnu akreditaciju čestitamo mladome sucu
Filipu Pavišiću, sa željom da nastavi i dalje. Ova vijest je i dobra reklama za predstojeći tečaj u
nacionalnoj sudačkoj organizaciji i pravi motiv mladim ljudima koji vole badminton i putovanja da se
priključe sucima HBS-a i time s jedne strane postanu važan dio badmintonskoga sustava, a s druge
strane za nevelik trošak proputuju svijeta i upoznaju sebi slične kolege sa svih badmintonskih
meridijana.

24. siječnja

XIII. SJEDNICA UPRAVNOGA ODBORA

Predsjednica Saveza mr. Petrinović Zekan sazvala je XIII. sjednicu Upravnoga odbora za 31. siječnja
2008. uz sljedeći dnevni red:
1. Ovjera zapisnika i odluka XII. sjednice
2. Određivanje datuma i dnevnoga reda Izborne i godišnje skupštine Saveza
3. Određivanje rokova i uvjeta kandidacijskoga postupka za izbor dužnosnika Saveza
4. Prijedlog izvještaja o radu za 2007.
5. Prijedlog izvještaja o radu za Olimpijski ciklus 2004-8.
6. Prijedlog plana rada Saveza za Olimpijski ciklus 2008-12.
7. Prijedlog plana rada Saveza za 2008.
8. Prijedlog novoga Statuta Saveza
9. Prijedlog Poslovnika Saveza
10. Razno
Poziv sa materijalima za sjednicu poslan je odbornicima danas, a odbornici koji ne budu u mogućnosti
nazočiti sjednici mole se da to na vrijeme jave u tajništvo.

USVOJEN PRIJEDLOG FINANCIJSKOGA PLANA ZŠS-A

Ovoga vikenda Upravni odbor ZŠS-a održao je trodnevno zasjedanje u Poreču i za to vrijeme izvršio
detaljnu razradu 101 milijuna kuna teškoga financijskoga plana ZŠS-a. Naravno, nas najviše zanima
razrada naših rubrika čije smo generalne iznose već dobili i objavili, a danas u rubrici Akti Saveza
objavljujemo i razradu po korisnicima i stavkama, s pripadajućim iznosima.
Usprkos rekordnom iznosu predviđenom za badminton za ovu godinu vidljivo je da se ZŠS držao
najavljenoga restriktivnoga načela u razradi: klubovi koji nemaju sve dobne skupine, klubovi čiji igrači
nemaju kontinuitet natjecateljskih uspjeha, klubovi koji nemaju standardne objekte, klubovi koji imaju
velik odljev igrača... naprosto su brisani iz plana. Ne moramo s time biti osobito sretni, no pravo je
ZŠS-a da raspolaže svojim novcem kako smatra da je najbolje za razvoj gradskoga sporta.
U našem primjeru to znači da su samo dva kluba – Medvedgrad 1998 i Stella - ostala u redovnome
programu, a u programu sportske poduke, koji je – kao što znamo - izrazito reduciran, ovim klubovima
pridužuje se i Max. Međutim, ono što je najvažnije jest odobrena financijska podrška uvođenju II.
selekcije Saveza, dakle one koju čine igrači „mlađi od članova I. selekcije“ kako ju je programski
definirao naš Upravni odbor. Time je definitivno ispunjen cilj koji je postavila Skupština Saveza prije
četiri godine.
Ovdje treba istaknuti ulogu BK Maxa koji je ponudio dva bitna uvjeta za udomljavanje selekcije
Saveza – terene i trenera, g. Karola Hawela – što je Savez jesenas prihvatio.
Točan postupak dotiranja sredstava ZŠS će definirati ovih dana no najvjerojatnije će se ići na
potpisivanje ugovora o financiranju s korisnicima, nakon kojih će sredstva biti doznačivana u
uobičajenim dvanaestinama, te će na sličan način Savez urediti odnose sa svojim korisnicima.
Skupština ZŠS-a održat će se 5. veljače.

SKORUP I VLAH KANDIDATI ZA HOO

HBS je odgovorio na naš upit vezan uz razvojne programe HOO-a – kao svoje kandidate za Razvojni
program I Hrvatski badmintonski savez prijavio je Iva Skorup (BK Purger) i Luciju Vlah (BK
Medvedgrad 1998). Badminton ima pravo na najviše dva predstavnika u ovome programu,
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namijenjenom igračima od 12 do 16 godina, (dakle godištima koja će 2010. biti u konkurenciji za
odlazak na prve Juniorske olimpijske igre!), a odluku o izabranima HOO će vjerojatno donijeti na prvoj
idućoj sjednici svoga Vijeća. Ostaje, međutim, nejasno zašto HBS tu odluku nije objavio putem svojih
službenih stranica.

22. siječnja

JOI 2010: MOSKVA ILI SINGAPUR?

Eliminacijski dio izbora domaćina za prve Juniorske olimpijske igre, koje će se održati 2010. godine
ostavio je u bubnju samo dva kandidata: Moskvu i Singapur. Domaćin će biti odlučen elektroničkim
glasovanjem koje će se održati 21. idućega mjeseca. Za koga navijati? Moskva je bliže, ali će u
Singapuru naš sport zasigurno imati bolji status. Prema tome...
Opširnije na stranicama HOO-a - www.hoo.hr .

BADMINTON DANAS NA HRT-U

U sklopu mozaične emisije Dan za dan koju prvi program nacionalne televizije emitira danas od 13.30
h gostovat će predstavnici BK Max. Prilika je to da se naš sport ponovo pojavi na HRT-u, a i da se
maxovci predstave u svome novom, znatno ambicioznijem izdanju.

21. siječnja

PETRA SVE BLIŽE TITULI

Evropski juniorski kup ulazi u završnicu, a polufinalom na MJP Poljske Petra Petranović ovog se
vikenda još korak približila osvajanju naslova u ženskoj konkurenciji. Uoči Španjolske i Nizozemske
povećala je prednost pred svojim češkim konkurenticama i s puno nade očekuje rasplet u veljači.
Izvrstan nastup imao je naš par Čimbur-Hőlbling, koji je u finalu poražen od slovenskih suparnika
Turka i Bajuka, čime su oba para potvrdila i svoj položaj na vrhu ljestvice EJK-a.

TRIBINA SAVEZA

U petak je u Domu spotova održana najavljena tribina na temu "Savez u novom olimpijskom ciklusu".
Nakon uvodnih riječi predsjednice Saveza mr. Petrinović Zekan, tajnik Saveza Cvetnić prezentirao je
usporedbe sa postignućima Saveza u olimpijskim godinama 2000., 2004. te onim što imamo na
početku ove olimpijske godine. Usporedni podatci 2004. i 2008. osobito rječito govore o
programskome i financijskome rastu Saveza (proračun porastao čak 103%, od dva radna mjesta
kadrovska situacija porasla je na četiri itd.), ali sve je to samo izravna posljedica porasta u
rezultatima i skoka zagrebačkih igrača na svim međunarodnim juniorskim i seniorskim ljestvicama i
poretcima.
Cilj idućega OC-a je svakako London 2012, ali za bilo kakve ambicije i uspjehe u seniorskoj
konkurenciji trebat će znatno bolja koordinacija sa HBS-om od one koja nam je sada dostupna.
Loš znak bio je što su se tribini odazvali sudionici iz kruga svega dvaju klubova - Medvedgrada i Maxa
– no kako je napomenuto tijekom diskusije „biciklu ni ne trebaju više od dvije pedale“. Obzirom na
zacrtane planove logično je da ta dva kluba u idućem olimpijskom ciklusu imaju najveće ambicije.

POZIV NA SREBRNU ŽOGICU LENDAVE

Sportski prijatelji iz Lendave pozivaju na treće izdanje međunarodnoga podmladačkoga turnira
Srebrna žogica Lendave, koje će se održati 19. i 20. travnja u konkurencijama do 13, 15 i 19 godina.
Dodatne informacije dostupne su na mrežnim stranicama lendavskoga kluba www.mladost.si , a poziv
šaljemo i na zahtjev.

RAZVOJNI PROGRAMI HOO-A

Rok za prijavu kandidata sportskih saveza za razvojni program HOO-a istekao je prošlog utorka, no
naš nacionalni savez još uvijek nije objavio je li - i koga - prijavio za ovaj vrlo važan program
usmjeren na sportaše od 12 do 16 godina starosti. Obzirom na značaj programa i interes u članstvu
danas smo poslali upit HBS-u, a odgovor ćemo objaviti čim ga dobijemo.

17. siječnja

UPLATE

Danas su na račune klubova izvršene sljedeće uplate:
BK Purger - 1000 kn (naknada za organizaciju turnira);
BK Stella - 1000 kn (naknada za organizaciju turnira);
BK Medvedgrad - 1000 kn (ostatak dugovanja za Natjecanja, prema odluci s X. sjednice UO).

TRIBINA SAVEZA

Kao što smo već najavili, tribina na temu "Savez u idućem olimpijskom ciklusu" održat će se sutra u
Domu sportova, Trg K. Ćosića 11, u dvorani 48 od 18 do 20 sati. Tribina je zamišljena kao otvoreni
forum u kojem svoje poglede na put i ciljeve Saveza do 2012. godine mogu međusobno razmijeniti svi
sudionici badmintonskoga rada u gradu: dužnosnici Saveza i klubova, igrači, treneri, roditelji i svi drugi
koji smatraju da mogu pridonijeti jasnijoj slici o onome što nas čeka u iduće četiri godine. Stoga
pozivamo sve koji su se prepoznali u ovom pozivu da se sutra navečer u 18 sati okupe pod krovom
Doma sportova.

Zagrebacki badmintonski savez http://www.zabad.hr/

30 of 33 3.1.2009 11:04



LJETOPIS

Neki su već primijetili, neki dostavili i dopune i ispravke, a sada sa zadovoljstvom svima objavljujemo
da je Ljetopis Saveza u ažuriranom izdanju postavljen na naše internetske stranice. Ova rubrika
zamišljena je kao stalno otvoreni pregled povijesti badmintona u gradu Zagrebu, od prvoga spomena
našeg sporta - za što raspolažemo dokumentom iz 1932. godine - pa do danas. Naravno da su podatci
i interpretacije podložni stalnoj provjeri pa ćemo u tom smislu za zahvalnošću dočekati svaki
dokumentirani ispravak i nadopunu. Skrećemo pozornosti i na fond ilustrativnoga materijala čiju ćemo
dopunu osobito cijeniti.
Ovom prilikom molimo i za pomoć glede jednoga važnoga podatka, za koji još nemamo pouzdanu
informaciju: tko je i kada od zagrebačkih badmintonaša prvi ušao među sto najboljih na svjetskoj
rang-listi?

15. siječnja

KOLEGIJ TAJNIKA

Danas je u Hotelu Panorama održan kolegij tajnika gradskih sportskih saveza čija je glavna tema bila
izrada Plana za 2008. U nastavku izdvajamo najvažnije teme i zaključke:
Financijski plan za 2008. - U ovu godinu Savez ulazi s proračunom od 1.139.000 tisuća kuna, što
je doduše oko 20% više u odnosu na prošlu godinu, no suma uključuje i sve režijske troškove u zgradi
Almerije. No, bez obzira na to doista ne možemo biti nezadovoljni. Razradu po programskim
stavkama, namjenama i korisnicima Stručna služba ZŠS-a izvršit će tijekom vikenda, ali je glavni
tajnik Bašić ponovio upozorenja izrečena na kolegiju od 11. rujna prošle godine (koje smo višestruko
ponavljali u našim obavijestima) da će klubovi koji nemaju sve strukture natjecatelja biti brisani iz
financijskoga plana.
Financiranje će u ovoj godini nastojati zaštiti objekte i stručni rad s podmlatkom, pa sa zadovoljstvom
bilježimo da je prijedlog Saveza o uvođenju II. selekcije ušao u financijski plan ZŠS-a. Iako se za sada
neće otvarati novo radno mjesto, osigurana su sva potrebna financijska sredstva za angažman
trenera Hawela, koja će se doznačivati kroz nekoliko programskih stavki, o čemu ćemo preciznije
informacije objaviti nakon vikenda.
Opći prijedlog financijskoga plana, po programima, dostupan je u rubrici Akti Saveza.
Preseljenje saveza - Tehnički prijem u zgradi Almerije, Vukovarska 284, je pri kraju i preseljenje
može početi. Ured Saveza bit će na V. katu, u sobi 2, a ured dijelimo - kao i davnih devedesetih - sa
Zagrebačkim boksačkim savezom. Savezi će ovih dana dobiti raspored preseljenja, ali do 15. veljače
dužni smo isprazniti sobu u Domu sportova.

14. siječnja

USKLAĐENJE STATUTA I SUCI

Izborna skupština prilika je i za (konačno) usklađenje Statuta Saveza s odredbama novoga Zakona o
sportu. U tom smislu dobili smo i precizne naputke od ZŠS-a, a ovdje skrećemo pozornost na članak
46., stavak 5., te članak 11., stavak 1 ZOS-a (za ZOS vidjeti rubriku Poveznice > Republika Hrvatska)
kojim se izričito navodi da suci - uz kladioničare i sportske menađere - ne mogu biti članovi upravnih
tijela sportskih udruga.
Znamo naravno da te odredbe nisu donesene zbog našega sporta, ali Zakon vrijedi za sve pa smo
odredbu već dugo dužni ugraditi u naš Statut. Posebno to napominjemo uoči tečaja za suce koji HBS
planira uz Prvenstvo Hrvatske – naime osobe iz Upisnika sudaca HBS-a neće moći biti članovi
Skupštine ni Upravnoga odbora Saveza pa je nužno da zainteresirani o tome na vrijeme povedu
računa.

BK PURGER ODRŽAO SKUPŠTINU

Purgeraši su održali Izbornu skupštinu kluba na kojoj je izabrano novo vodstvo: predsjednik je g.
Šavor, tajnica gđa Šavor, dopredsjednik g. Skorup, te odbornici gđa Tucaković i g. Jagodić. Klub
ambiciozno ulazi u novu kalendarsku godinu, ali ne zaboravlja ni glavne aktere prethodne: za najbolje
igrače kluba izabrani su Ivan Tucaković i Iva Skorup, a najveći napredak u 2007. prema mišljenju
vodstva kluba pokazala je Nikolina Dimić. Čestitamo vodstvu i igračima uz želje za dobru suradnju i
što bolje rezultate.

10. siječnja

PRIPREME NOVOG MANDATA

Danas smo na adrese odbornika Saveza poslali sve pristigle prijedloge za plan rada u OC 2008-12.,
koji ulaze i u materijal za idući sjednicu Upravnoga odbora na kojem će se donositi prijedlog Plana.
Ovih dana u Gradskom uredu provjerit ćemo mandate naših članica i izvijestiti o rezultatima.
Podsjećamo klubove da oni koji nisu "u mandatu", dakle nisu održali svoje skupštine, neće moći
sudjelovati u radu skupštinske sjednice Saveza, pa molimo da se ta obveza izvrši u sljedećih mjesec
dana. Također, molimo da klubovi pregledaju podatke iz službenoga upisnika članica (rubrika O
Savezu odnosno Adresar) i jave eventualne izmjene i dopune.
Ovih dana očekujemo i kolegij tajnika na kojem bismo trebli dobiti prijedlog Financijskoga plana ZŠS-a
za 2008. godinu, s razradom. Naravno, informacije vezane uz taj dokument objavit ćemo bez
odlaganja.

TRIBINA SAVEZA

Kao što smo već najavili u petak 18. o.m održat će se tribina Saveza na temu novoga Olimpijskoga
ciklusa. Dio je to priprema za Izbornu skupštinu i dokumente koje Skupština treba izglasati. Na tribini
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će predsjednica Saveza Petrinović Zekan i tajnik Cvetnić pokušati što preciznije pozicionirati Savez u
odnosu na njegovu prošlost i budućnost, te u odnosu na aktualni trenutak cijeloga gradskoga sporta.
Stoga je za korist cijele te akcije neophodno uključivanje zainteresiranih iz svih segmenata
badmintonske zajednice - predstavnika klubova, igrača, struke, roditelja i svih drugih čije bi mišljenje
pridonijelo jasnijoj slici o tome što želimo i kako ćemo to postići. Tribina će se održati od 18 do 20
sati, u sobi 48 Doma sportova - mjesta ima dovoljno,a vrata su širom otvorena svim ljudima dobre
volje.

PODSJETNIK

Podsjećamo na datum iz rokovnika HBS-a: danas je rok za prijavu kandidata za razvojni Program I
HOO-a. Premda se radi o financijski osrednje izdašnome programu (oko 20.000 kn za godinu) veoma
je važno da se prilika shvati vrlo ozbiljno jer je to ulazni program u kojem mladi igrač, njegov klub i
sport mogu ući u ciljanu evidenciju HOO-a, koja kasnije otvara mnoga druga važna vrata.

8. siječnja

PRIJEDLOZI ZA NOVI OC

Sukladno pozivu Upravnoga odbora stigli su prijedlozi članica i dužnosnika Saveza za izradu ključnoga
planskoga dokumenta za idući olimpijski ciklus. Svoje podneske dostavili su BK Medvedgrad 1998
(autori Lidija i Šime Zekan), BK Max (autori gg. Kraljić i Hawel) te BK Zagreb Maksimir (autor g.
Jurčić), a od dužnosnika podneske su dostavili tajnik Cvetnić i voditeljica sportske škole Renata
Hadžihalilović. Podnesci su opsežni i bit će u četvrtak proslijeđeni članovima Upravnoga odbora kao
dio materijala za iduću sjednicu UO-a, a omogućit će i kvalitetniju tribinu na temu Savez u novom
olimpijskom ciklusu, koja će se održati 18. o.m. u Domu sportova.

KANDIDATI ZA II. SELEKCIJU

Pozivu na očitovanje za oformljavanje II. selekcije Saveza odazvala su se za sada dva kluba: BK Max i
BK Zagreb Maksimir, sa prvih dvanaestak kandidata. Dok čekamo pravorijek ZŠS-a o financijskim
uvjetima za 2008., možemo reći - za početak sasvim dovoljno.

7. siječnja

RAZVOJNI PROGRAMI HOO-A

Skrećemo pozornost na jučerašnju obavijest na stranicama nacionalnoga Saveza, a koja se tiče
ovogodišnje ponude razvojnih programa našega Olimpijskoga odbora. Dok naši juniori predvođeni
Petrom Petranović jurišaju na pobjedu u EJK-u, što im otvara mogućnost da se pridruže Đurkinjaku i
Poznanović u Programu II, ovdje posebno upozoravamo na početni razvojni program - Program I.
Naime, u tom programu, namijenjenom sportašima mlađih dobnih kategorija, HBS ima pravo na dva
sportaša, u dobi od 12-16 godina koji su svojim domaćim i međunarodnim rezultatima već pokazali
predispozicije za ostvarenje kvalitetnih rezultata.
Obzirom na kratak rok za prijave, molimo klubove koji imaju odgovarajuće kandidate da na vrijeme
prouče i pripreme dokumentaciju i pošalju svoje prijave Hrvatskome badmintonskom savezu.

PODSJETNIK

Danas istječu sljedeći rokovi Saveza:
- rok za dostavu prijedloga klubova i dužnosnika za izradu plana za olimpijski ciklus 2008-12.;
- rok za očitovanje klubova o interesu za sudjelovanje u radu II. selekcije Saveza.
Opširnije u obavijestima od 17. prosinca.

4. siječnja

PRIMANJE OBAVIJESTI

U prvim ovogodišnjim obavijestima ponavljamo redovitu šestomjesečnu ponudu svima koji žele biti
obavještavani o promjenama na našim stranicama - javite se na info@zabad.hr da vas uvrstimo na
popis primatelja poruke o novim vijestima na zabadu.

POZIVI IZ WAGHÄUSELA

Iz Waghauesela nam je stigao poziv za dva podmladačka turnira - OliverJunior Cup (15-16. ožujka -
www.ssvwaghaeusel.de/oliverjuniorcup/index.html ) i Globus Top 3000 (13-15. lipnja -
www.ssvwaghaeusel.de/globustop3000/index.html ). Sjećajući se vremena kad su ovi turniri bili
među prvim našim prozorima u svijet međunarodnoga badmintona linkove prosljeđujemo
zainteresiranima.

CJENIK NAJMA ŠKOLSKIH DVORANA

Gradska uprava poslala je svim zagrebačkim osnovnim i srednjim školama dopis sa cjenikom školskih
sportskih dvorana i uputstvom kako da se postave s tim u vezi. ZŠS je taj dopis proslijedio i gradskim
savezima, a mi dopis i cjenik objavljujemo u rubrici Poveznice > Grad Zagreb.

PODSJETNIK

Podsjećamo da je počeo prijelazni rok Saveza. Također podsjećamo i na 7. siječnja (ponedjeljak)
kada nam istječu dva roka:
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- rok za dostavu prijedloga klubova i dužnosnika za izradu plana za olimpijski ciklus 2008-12.;
- rok za očitovanje klubova o interesu za sudjelovanje u radu II. selekcije Saveza.
Opširnije informacije o oba ova pitanja možete naći u obavijestima od 17. prosinca, a molimo klubove
i dužnosnike koji još nisu dostavili svoje podneske da vode računa o roku.
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